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Montaža katalizatorjev 
in izpušnih sistemov

Denar povzroča razprtijeg
Brežice - Brežice so ob Postojni edina občina, s 

katero je Ministrstvo za obrambo (MORS) priprav
ljeno skleniti dogovor o finančnih vlaganjih do 
600.000 evrov letno v krajevno infrastrukturo, da 
bi domačini z manj odpora sprejeli projekt posodo
bitve vojaškega letališča Cerklje ob Krki.

Občinski svet Brežice je na izredni junijski seji 
dal županu Ivanu Molanu soglasje za podpis dogo
vora, skupina vaščanov Zasapa in okolice pa je žele
la doseči, da s podpisovanjem ne bi hiteli in da bi v 
dogovor vključili še dodatne zahteve. Nanašajo se 
na režim letenja, okoljevarstvene standarde in na 
različne oblike rente. Ljudje težko sprejemajo 
obrazložitev Igorja Nereda z MORS, da danes v 
državi ni pravne podlage za rento z letališča. Pro
jekt posodobitve pa bo moral upoštevati vse pred
pisane okoljevarstvene standarde in le v primerih, 
ko jih ne bo moč spoštovati, bi lahko nastala pod
laga za individualno odškodnino.

V predloženem dogovoru je precej polemik 
povzročil člen, ki določa, da bodo sredstva mini
strstva razporejena za investicije v KS Cerklje in 
Skopice. Predsednik sveta KS Krška vas Franc 
Jurečič je proti temu že protestiral, ker pa župan 
dogovora ni bil pripravljen spreminjati, je včeraj 
sklical zbor krajanov. Ti zahtevajo, da se obljubljeni 
denar v sorazmernem deležu nameni tudi Krški vasi, 
pogodba o renti pa se mora skleniti pred začetkom 
gradnje na letališču.

...na strani 3 Krajani Zasapa niso proti dogovoru, vendar bi pred podpisom vanj še kaj pripisali.
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Največji slovenski TURBO SH0W v živo
Generalni pokrovitelj koncerta: Gostilna in pizzeria Santa Lucija Brežice

o
Sponzorji: Pivovarna Laško, Gen energija Krško, Sklad za financiranje razgradnje Jj 
Nuklearne elektrarne Krško in Eiektronic Kranjc
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DRŽAVNOSTI
Uredništvo Radia Brežice, 

Radia Sevnica in SavaGlasa

Koncert na prostem v centru Brežic
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Namesto kurjih tatov naj preganjajo
prave kriminalce

Čatež ob Savi - “Letošnji izobraževalni dnevi Društva državnih tožilcev navidezno odstopajo od prejšnjih, 
saj je precejšen poudarek dan tudi družabnemu življenju tožilcev,” je na srečanju tožilcev pojasnil predsed
nik, krški tožilec Boštjan Škrlec. Tožilci so se namreč po končanem strokovnem delu pomerili v športnih 
igrah, si ogledali bizeljske repnice, spust s kanuji po Krki pa je zaradi slabega vremena odpadel.

Srečanja na Čatežu se je 
udeležilo zelo veliko tožilcev, 
precej pa je bilo tudi častnih 
gostov. Med njimi so bili direk
tor kriminalistične policije 
Aleksander Jevšek, predsednik 
odvetniške zbornice Miha Ko
zinc, predsednici okrožnega in 
okrajnega sodišča Dušanka 
Weiss in Maja Baškovič, di
rektor krške policijske uprave 
Andrej Zbašnik, generalni 
direktor Slovenske policije Jože 
Romšek ter generalna državna 
tožilka Barbara Brezigar. Kot 
enega večjih problemov tožil
stva in pravosodja nasploh je 
Brezigarjeva izpostavila raz- 
meije med resno in bagatelno 
kriminaliteto, tisto torej, kjer so 
kazniva dejanja manjšega 
pomena in predstavljajo neznat
no družbeno nevarnost. “Tudi 
bagatelna kriminaliteta je kri
minaliteta, a ni zelo zahtevna 
po strokovni plati in mora 
zahtevati manj tožilčevega in 
policistovega dela.’ ’ Tožilcem in 
tudi policiji je položila na srce, 
naj več pozornosti, časa in en
ergije namenjajo pravemu kri
minalu, kajti - kot pravi Brezi
garjeva - bo tudi v pravosodju 
treba začeti gledati na ekonomi
ko. “Pot do pravice sicer težko

Tožilci na Čatežu
merimo z denaijem, a če neka 
bagatela traja dve leti, je to že 
denar,” pravi Brezigarjeva. 
“Če nekdo nekaj ukrade v trgo
vini, naj to vrne.” Kot primer 
neučinkovitosti je navedla Ok
rajno sodišče Ljubljana, kjer se 
le 18 odstotkov zadev konča v 
enem naroku. Brezigarjeva ne 
misli, da so odvetniki krivi za 
zavlačevanje zadev; kriv je tis
ti, ki tako zavlačevanje dopušča. 
Prepričana je, da je v državi 
preveč gospodarskega in orga
niziranega kriminala, da bi se 
pravosodje ubadalo z malimi

zadevami.
Miha Kozinc, predsednik 

odvetniške zbornice (odvetni
ki so biti v istem času zbrani na 
izobraževalnih dnevih v Zre
čah), ne deli povsem mnenja z 
Brezigarjevo, saj je praksa 
pokazala, da se iskanje bližnjic 
v pravosodju ne obnese. Čeprav 
mnogi menijo, da so odvetniki 
in tožilci na različnih bregovih, 
Kozinc pravi, da so vsi skupaj 
v istem čolnu pravosodja, za 
katerega si želi, da bi se mu 
ugled okrepil.

Generalni direktor slovenske

policije Jože Romšek je zbra
nim tožilcem predstavil naj- 
večje zalogaje policije - šengen- 
sko mejo ter predsedovanje EU. 
Opozoril je na problem gos
podarskega in organiziranega 
kriminala, za katerega sije tre
ba vzeti čas, voljo in kadre. 
Dejal je še, da se policija srečuje 
z najrazličnejšimi pritiski, tudi 
medijev, v preteklih letih pa so 
skušali nekateri doseči tudi javni 
spopad med policijo in to
žilstvom, kar ne vodi nikamor.

Tožilci so nato prisluhnili 
predavanju dr. Petra Umeka 
z naslovom “Priče in njihovo 
zasliševanje” ter “Psihološki 
vidiki zasliševanja obdolžencev 
in nekatere manj znane mož
nosti preiskovanja”.

Nada Černič Cvetanovski

Popravek
V prejšnji številki SavaGla- 

sa smo na strani 2 v članku 
“Občina in vojska sklepata 
dogovor” napačno zapisali, 
da je Irena Rudman predsed
nica KS Skopice, pravilno je 
“podpredsednica Prizadetim 
in bralcem se za napako 
iskreno opravičujemo.

Uredništvo

Varuhinja človekovih pravic 
“pride tudi na dom”

Krško - Varuhinja človekovih pravic dr. Zdenka 
Čebašek Travnik bo s svojo ekipo letno deset delovnih 
dni preživela zunaj svojega ljubljanskega sedeža, da 
bi z obiski po regijah ljudem prihranila stroške in pot 
v prestolnico. V Krškem je zaradi več kot 15 najavlje
nih obiskov občanov, kar je več od povprečja drugih 
regij, uradovala dva dni.

Način sprejemanja strank 
na terenu teče na podlagi ob
jave umika njenih obiskov in 
predhodne prijave na brezpla
čno telefonsko številko. Kan
didati za sprejem pri varuhinji 
dobijo napovedan čas, kdaj 
naj se oglasijo.

Na vprašanje, če imajo pro
blemi Posavcev kakšen skup
ni imenovalec ali so to pov
sem različne zgodbe po
sameznikov, je dr. Cebaškova 
odgovorila: “Gre za tri naj
pogosteje izpostavljena pod
ročja - socialno problematiko, 
povezano z zdravjem in de
lovno pravno zakonodajo ter 
pomanjkanjem zaposlitvenih 
možnosti, za problem izbri
sanih ter nerazumno dolge 
postopke na sodiščih. Name se 
obračajo tudi v zvezi z nere
šenimi lastninskimi odnosi 
glede javnih poti in občinskih 
cest.” Slednje je k varuhinji 
pripeljalo dva občana iz Štr- 
leka, ki jima je sosed zaprl 
javno pot. Občina je sicer fi
nancirala njeno ureditev in 
leta 1999 je bila v Uradnem 
listu pot objavljena kot javno 
dobro, a očitno niso rešena vsa 
potrebna lastninska razmerja.

Zdenka Čebašek Travnik

Občana verjameta, da bo va
ruhinja lahko posredovala k 
sprejemljivi rešitvi.

“Ljudje vedno ne razume
jo, do kod segajo varuhova 
pooblastila in se nanj obrača
jo, ko se čutijo v nekih postop
kih ogoljufani. Varuh namreč j 
lahko ukrepa le, če posa
meznikove pravice ogrožajo 
državne institucije in ne v 
sporih glede zasebne lastnine, 
ali v sporih delavcev proti de
lodajalcu.”

Varuhinja človekovih pra
vic ima vsak torek od 13. do 
14. ure odprt tudi brezplačni 
telefon na številki 080 15 30 
za pojasnila in komentarje.

Branka Demovšek
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s#*** l

Mnenje avtorja ni mnenje uredništva.

Demokratski
demokrati

V teh dneh spet praznuje
mo na vseh koncih in krajih; 
krški občinski praznik je poln 
različnih dogodkov, prireditve 
se vrstijo ob praznikih njiho
vih krajevnih skupnosti, svojih 
najtežjih dni se spominjajo

Minomet, ki je pregnal le
talstvo JLA
izgnanci. Praznujejo gasilci in 
šofeiji ter številne kulturne 
skupine, poletni piknik so pri
pravili podaniki dobovskega 
Fašjenka, z bogatim progra
mom bo kmalu na vrsti tradi
cionalna prireditev Brežice - 
moje mesto, na vrhuncu po
letja pa še festival stare glasbe. 
Prav bi bilo, da bi se te dni 
posebej spomnili tudi tistih 
odločnih teritorialcev, ki so 
pred 16 leti z ognjenim uda
rom z minometom po cerk
ljanskem letališču pregnali le
tala in helikopterje jugovoj- 
ske.

Letališče Cerklje pa je tudi 
sicer te dni v ospredju poročil 
medijev. Posebej seveda vesti

z nedavne izredne seje brežiš
kega občinskega sveta, kjer je 
bil kljub dolgi razpravi na kon
cu sprejet predlagani dogovor. 
Nezadovoljni so bili mnogi 
svetniki, posebej pa seveda tudi 
predstavniki krajevnih skupno
sti, ki niso dobili besede in so 
odšli domov z dolgimi nosovi. 
Sicer pa ni prišel do besede niti 
Ivan Sušin, ki je v imenu SLS 
pripravil dovolj tehtne predloge 
za delovanje letališča. Takšna 
so pač pota demokracije! Sicer 
pa imajo na prihodnji razvoj 
letališča precej pripomb celo 
Hrvati, saj je spominsko ob
močje Žumberak od Cerkelj 
oddaljeno res le kakšnih 5 km 
in prav gotovo ne bo ugodno 
vplivalo na njihove turistične 
načrte. Na Terme Čatež verjet
no tudi ne, pa se tam očitno nič 
kaj posebej ne vznemirjajo. 
Zato pa spet raste napetost med 
brežiško in krško občino, ker

otoplitvi odnosov in hkrati k 
demokratično sprejeti odlo
čitvi?

Andrej Vizjak

še ni natanko znano, kje bodo 
v primeru višje sile vojaška le
tala odmetavala tovor ali bom
be. So se pa pred dnevi srečali 
posavski župani z ministrom 
Vizjakom na spravljivem 
pogovoru. Bo ta prispeval k

Ivan Molan in Franci Bogovič
Odločitev o tem seveda ne 

bo izključno v rokah županov, 
a bi bilo dobro, če bi v interesu 
iskrenega medsebojnega sode
lovanja Ivan Molan in Franci 
Bogovič tudi o tem kaj več 
razmišljala. Slednji je verjetno 
na svoji poti po Ameriki izvedel 
kaj več o demokraciji, Molan 
pa se očitno tudi pripravlja na 
daljšo pot po svetu, ker se po 
vzoru ministra Vizjaka menda 
tudi odloča za učenje angleščine 
v hipnozi. Angleščina pa mu za 
gotovo ne bi koristila pri 
vodenju volilnega zbora brežiš
ke SDS, kjer se k besedi ni 
oglasil niti en njen član. Le 
Andrej Vizjak, ki so ga znova 
izvolili za predsednika, je ob
širneje spregovoril o državnih 
načrtih in posavskem sodelo
vanju. Zato pa je toliko več 
dobre razprave bilo na podob
nem zbora brežiške SD, kjer so 
pomladili svoje vrste in mesto 
sekretarja zaupali Željku 
Nikeziču, predsednik pa je zdaj 
tudi uradno Mitja Jankovič. 
Krški socialdemokrati si zara

di neuspehov v zadnjih letih 
medtem še vedno ližejo rane, 
zato pa so oživili Mladi forum, 

ki naj bi prinesel 
sveže krvi. Posavska 
LDS se neposredno 
ne ukvarja z volit
vami, zato pa je tudi 
njih prevzela nedolž
nost, lepota in pamet 
predsedniške kandi
datke Katarine Kre
sal in so ji zato ob 
obisku izrazili vso 
podporo. Na pod
poro v Posavju pa ob 
letošnjih predsedniš

kih volitvah računa tudi Alojz 
Peterle, čeprav sije za obisk v 
tej regiji vzel vsega uro časa! 
Demokratična odločitev pač!

Pobratimstvo
oživljeno

V Posavju pa se vrstijo tudi 
drugačni obiski. Brežice je 
denimo takoj potem, ko so 
občinski svetniki sprejeli dogo
vor o medsebojnem sodelovan
ju okrog posodobitve letališča 
v Cerkljah, na čelu močne dele
gacije obiskal ameriški velepo
slanik v Sloveniji Thomas B. 
Robertson. Obisk je znova 
potrdil, kako nedorečen je 
občinski protokol za podobne 
primere in da bo potrebno kaj 
več postoriti, da bodo tudi 
Brežice imele primerna poslov
na darila. Posebej še, če se bo 
po vzora Krškega, kjer oživ
ljajo pobratimstvo z nuklearno 
nemško občino Obrigheim in 
Bajino Bašto iz Srbije, tudi ob
čina Brežice odločila za vno-'

vično sodelovanje z nekdanji
mi pobratimi iz Velike Plane v 
Srbiji, Gevgelijo v Makedoniji 
ali Zelino v sosednji Hrvaški. 
Se bodo tudi Sevničani spet 
odločili za sodelovanje s srbsko 
Babušnico? Posavski sadjarji se 
medtem sprašujejo, kakšno bo 
poslej sodelovanje med pride
lovalci zelo uveljavljenih eko
loških jabolk topaz, ker je Sad
jarska zadruga Posavja zašla v 
stečaj, oprema iz brežiške hla
dilnice pa je prodana v Srbijo. 
Brez prostorov in celo opreme 
za vadbo pa so že dolgo tudi 
brežiški telovadci. Pri Društvu 
Sokol ne morejo sprejeti ponu
jenih rešitev in nič ne vedo, kak
šna bo njihova prihodnost. Da 
ne gre pozabiti na prihodnost 
slovenskega jezika, pa je ob ju
bileju ljubiteljske krške kulture

Željko Nikezič

opozoril koroški rojak Jožko 
Kovačič, ko je dejal, da je po 
vstopu v EU ogroženost jezika 
še večja; saj ni verjeti, da bi se 
Italijani ali Avstrijci pehali zanj, 
zanj moramo skrbeti pač mi 
sami! Na prireditev je takoj po 
povratku iz ZDA prišel tudi 
župan Franci Bogovič, katere

ga odsotnost seje v občini kar 
poznala. Ko ga ni bilo doma, 
so ostala nepokošena tudi kro
žišča. Zato pa nase spet opo
zarjajo posavski seniorji, ki 
bodo okrepljeni obiskali 
občino Bistrica ob Sotli. 
Občinskim svetnikom, ti bodo 
morebiti kmalu odločali o 
vključitvi v posavsko pokra
jino, želijo predstavili poslo
vanje svojih gospodarskih 
družb in gibanja v zapo
slovanju. Tako bodo seniorji 
spet prehiteli institucije, ki bi 
sicer morale tkati vezi za širše 
medobčinsko sodelovanje. Na 
eno od njih, na razpis za na
čelnika Upravne enote Krško 
se je prijavil Franci Glin
šek, sicer tudi kandidat župa
na Bogoviča (ta naj bi sploh 
bil kadrovski menedžer za 
mnoge pomembne kadrovske 
rešitve v občini) za pomemb
nega moža Fakultete za ener
getiko. Glinšek seje odločil, 
daje boljši vrabec v roki kot 
golob na strehi! Drugače 
rečeno, odšel bo pač tja, kjer 
ga bodo prej sprejeli; ali bo 
spodnesel načelnika Toneta 
Podgorška, ali pa se bo pred 
županom umaknil na fakulte
to. Menda v Krškem že spre
jemajo stave, kdo bo novi 
načelnik UE - ali Podgoršek 
ali Glinšek! Ni pa potrebno 
staviti, kateri Jože Habinc se 
je podpisal pod prispevekDu- 
hovne toplice v krško župnijs
ko glasilo Videmčan. To je 
veijetno Jože Habinc iz Ul
ice Tončke Čečeve in ne ob
činski svetnik Jože Habinc s 
Strme poti! Da ne bo pomote!

Vlado Podgoršek
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Občinski svet podprl dogovor med občino in obrambnim ministrstvom glede širitve letališča

Ne le hrup, tudi denar
Brežice - Na izredni seji je brežiški občinski svet z veliko večino glasov svetnikov podprl podpis dogovora 
med občino in Ministrstvom za obrambo (MORS) v zvezi z letališčem Cerklje ob Krki. Dogovor zavezuje 
obrambno ministrstvo k brezplačnem prenosu štirih stanovanj na občino ter nekaj zemlje v Slovenski vasi, k 
letnemu sofinanciranju programov infrastrukture do 600 tisoč evrov na leto in ureja še druga razmerja, 
veljal pa naj bi, dokler bo v Cerkljah vojaško letališče. Denar bo namenjen predvsem krajevnima skupnosti- 
ma Cerklje in Skopice, kar vzbuja ogorčenje krajevne skupnosti Krška vas.

Izredno sejo Občinskega sve
ta Brežice je spremljala delega
cij a iz Krške vasi in skupina kra- 
janov Zasapa, Račje vasi in 
Zupeče vasi v upanju, da bo 
župan njihove pripombe vklju
čil v dogovor z obrambnim mi
nistrstvom. Predsednik KS Kr
ška vas Franc Jurečič meni, da 
bi jih moral dogovor vključevati, 
tako kot Skopice in Cerklje. V 
imenu zainteresiranih krajanov 
Zasapa, Račje in Zupeče vasi pa 
je Franc Skaler opozoril na več 
vprašanj, med drugim o povra
čilu škode občanom, ki se zara
di povečanega hrupa in emisij 
ne bodo mogli ukvarjati s turiz
mom in bio kmetovanjem, o kri
terijih, ki bi vaščanom Zasapa 
omogočili izselitev, ni ocenjena 
potencialna nevarnost letališča 
na nuklearko, ni zagotovil, da 
Cerklje v prihodnosti ne bodo 
postale stalna baza katere od za
vezniških vojsk Matjaž Pegam 
iz LDS je vztrajal, da bi moral 
župan Ivan Molan v pogajan
jih iztržiti več; milijon evrov let-

Franc Skaler za govornico

voje Oršanič pa je zagovarjal 
stališče, da bi se morali o pro
jektu vojaškega letališča najprej 
opredeliti ljudje na referendumu 
in v predreferendumskem ob
dobju bi prišli do bolj jasnih 
odgovorov na določena vpraša
nja. Sele nato, če bi občani pod
prli projekt, bi lahko pripravili 
precizen dogovor oziroma po
godbo o obveznostih obramb
nega ministrstva.

V poslanski skupini LDS, 
seveda brez svetnika Pegama, 
so ocenili, da je dogovor spre
jemljiv, vendar so predlagali šest

Svet KS Krška vasje proti širitvi vojaškega dela letališča in 
podaljšanju piste. Na prostih površinah bi raje videli odlagališče 
NSRAO in evropski letalski muzej. Sicer pa zahtevajo, da so 
vključeni v vsa dogovarjanja in sporazume, kijih občina sklepa 
z resornimi ministrstvi v zvezi z letališčem.

ne odškodnine za krajevne sk
upnosti Cerklje, Skopice in 
Krško vas ter še milijon evrov 
letne rente za občino kot celoto. 
Tudi Ivan Sušin iz SLS podpi
ra zahtevo po dodatni občinski 
renti, odškodnino pa bi morali 
dobiti še neposredni sosedje. 
Pred širitvijo letališča je potreb
no določiti, kateri krajani bi se 
na svojo željo lahko preselili in 
kdaj ter v dogovor vnesti še pre
poved preletov po 21. uri. Hr-

sklepov za jasno interpretacijo 
njegovih členov. Župan je dal 
njihov predlog skupaj z dogo
vorom na glasovanje in svetniki 
so z veliko večino oboje podprli.

Igor Nered z obrambnega 
ministrstva je povedal, da si 
občina s tem ni zapečatila mož
nost nadaljnjih dogovarjanj, saj 
vojska ne želi letališča odtujiti, 
temveč ga vkomponirati v živ
ljenje lokalne skupnosti. Zato so 
tudi popuščali pri pogajanjih, ki

so se začela z občinskim zah
tevkom po milijonu evrov letno 
za programe občinskih vlaganj 
in ponudbi ministrstva, da pri
stane na 250 tisoč evrov letnega 
financiranja. Na vsoto 600 tisoč 
evrov letno je ministrstvo prista
lo pred kratkim. Župan Ivan 
Molan, kije kljub doseženemu 
pričakoval kritike nekaterih svet
nikov, pa pravi: “Vsak bi si seve
da želel še več, a zaenkrat ugo
tavljam, daje to dober dogovor 
in prvi takšen v 60 letih obstoja 
vojaškega letališča. Lokalna 
skupnost z njim precej pridobi 
in kar je pomembno, pušča mož
nost za nadaljnja pogajanja. Po
leg finančnih obveznosti se s tem 
dokumentom MORS obvezuje, 
da bo spoštoval občinske smer
nice glede priprave državnega 
prostorskega načrta, kar je za 
naše občane zelo pomembno.” 

Ivan Sušin je eden od petih 
svetnikov, ki dogovora ni pod
prl. Na vprašanje, zakaj je glaso
val proti, čeprav je predstavnik 
koalicijske SLS, Sušin odgo
varja:

“Naj spomnim, da na občin
ski ravni v tem občinskem svetu 
ni koalicijske pogodbe in formal
no ne moremo govoriti o taborih. 
To je dobro, saj je svetnikom 
prepuščeno glasovanje po vesti 
in lastnem prepričanju. Proti 
dogovora sem bil zato, ker so 
vaščani Zasapa izločeni iz igre in 
celo njihova krajevna skupnost 
jih v zahtevah ni podprla. Svet
niki smo dah precej vsebinskih 
pripomb, saj gre za zelo pomem
ben dokument, a nobena ni bila 
upoštevana. Ne vem, zakaj se 
županu in nekaterim svetnikom 
s podpisom tako mudi.”

Svet KS Cerklje ob Krki je 
županu poslal soglasje k predla
ganemu dogovora, Stane Ra- 
danovič iz SNS pa je predsed
niku Darku Udoviču očital, da 
bi morah za takšno stališče 
poiskati konsenz na zbora kra
janov. Kot pravijo funkcionarji 
KS, velika večina ljudi podpira 
dogovor občine z MORS-om.

Glede bojazni nekaterih vaš
čanov Zasapa, da ob povečani 
frekventnosti letališča v prihod
nje tam ne bo moč živeti, je v 
dogovora sicer v nekonkretni 
formulaciji nakazana možnost, 
da bi se lahko pogajali tudi o 
njihovi preselitvi.

Ker bo dogovor med občino 
Brežice in obrambnim minis
trstvom kmalu podpisan, bo 
možno s potrjevanjem progra
ma sofinanciranja še letos od 
ministrstva prejeti 150 tisoč 
evrov za vodovod Gazice.

Branka Demovšek

Mag. Hrvoje Oršanič: “Ne vem, zakaj bi se oblast bala 
referendumskega odločanja občanov glede letališča. V pri
pravah na referendum bi zagovorniki projekta, da Cerklje 
postanejo podporna točka zavezništva, razgrnili vse svoje 
argumente, nasprotniki tega pa svoje in ljudje bi se odločali 
na podlagi izčrpnih informacij.”

Brezposelni odklanjajo delo
Sevnica - V sevniškem občinskem proračunu je letos namenjenih dobrih 277.000 evrov za različne oblike 
pomoči podjetjem s sedežem v občini, od tega skoraj polovico za sofinanciranje novih zaposlitev. Sevnica ima 
7,7 odstotno brezposelnost, ki je najnižja v Posavju, a število iskalcev zaposlitve bi bilo lahko še nižje, če bi ti 
hoteli poprijeti za preprosta dela. Gospodarstveniki so na srečanju z županom Kristijanom Jancem na 
sevniškem gradu izrazili razočaranje nad situacijo, ko ne morejo dobiti domačih delavcev.

Stilles brezuspešno išče 
mizaije, Inkos kovinaije, Tanin 
proizvodne delavce, gradbena 
podjetja zidarje, gostinci 
natakarje in kuhaije. Ob nein- 
teresu domačih brezposelnih se 
Poslužujejo storitev posred
niških zaposlitvenih agencij. 
Med 597 s seznama brezpo
selnih v občini Sevnica je sko
raj polovica nad 45 let starih 
šivilj, je povedal direktor Ob
močne službe Zavoda za za
poslovanje Toni Koren, tako 
da je številka “primernih” is
kalcev zaposlitve dejansko niž
ja. Vendar ti nočejo poprijeti za 
delo, ker so v Posavju plače 
nizke, pravi župan Janc. Po 
njegovem prepričanju država 
skozi razhčne oblike socialnih 
transferjev omogoča brez
poselnim približno enake do
hodke, kot jih zaslužijo delavci 
v občini z najnižjo povprečno 
Plačo v regiji. Jančeva kritika

takšne pohtike ni nova. V 
Sevnico bo povabil predstavni
ka Ministrstva za delo, da iz 
prve roke shši o zaposlitvenih 
težavah podjetnikov.

Današnja situacija je odraz 
dolgoletnega odnosa pohtike do 
poklicnega izobraževanja, ko 
tehnična znanj a na različnih izo
brazbenih stopnjah v družbi 
niso bila pravilno ovrednotena. 
S šolskimi reformami pred

tridesetimi leti so iz odličnih 
tehničnih srednjih šol naredili 
skropucala, ki producirajo za 
gospodarstvo neuporabne kadre 
brez konkretnega znanj a in kar 
je še slabše, brez motivacije za 
delo, meni Slavko Vilčnik.

Samo Valant, lastnik tek
stilne firme Intima Krmelj, je 
že danes zaskrbljen, kje bo čez 
nekaj let dobil šivilje. Podjetje 
s 142 zaposlenimi, ki za štiri

Nekatere številke iz evidenc brezposelnih kažejo, da se v 
gospodarstvu upravičeno sprašujejo, kdaj bo družbena kli
ma, ki jo ustvaija politika, na področju izobraževanja prinesla 
nujne spremembe. Ustanavljanje fakultet na podeželju je bolj 
stvar prestiža občin, ki so pripravljene veliko vložiti za nji
hov zagon in so jim malo mar podatki o brezposelnih diplo
mantih šol, po katerih na trgu dela ni povpraševanja. Območna 
služba Zavoda za zaposlovanje ima vsak mesec ciljne 
delavnice, na katerih za delodajalce iščejo primerne kadre, a 
dela voljnih ni vedno zadosti. Na primer - za zaposlitev v 
gostinstvu so brezposelnim razposlali 104 vabila, odzvalo se 
jih je 58, a pripravljenost za zaposlitev so izrazili le trije.

tuje firme šiva perilo in kopalke 
visokega kakovostnega razreda, 
namerava že konec leta odpreti 
linijo lastne blagovne znamke, 
za kar bodo potrebne dodatne 
zaposlitve. Valant računa na 25 
novih delovnih mest, a iz 
nekdaj bogatega tekstilnega 
bazena jih je letos komaj dobil 
42. V naslednjih treh letih gre 
36 šivilj v pokoj in ker se je 
tekstilni oddelek na Srednji šoh 
Sevnica že pred leti zaprl, na 
mlade moči iz domače občine 
ne bo moč računati. “Država bi 
morala sprejeti model financi
ranja, po katerem bi gospo
darstvo lahko samo skrbelo za 
usposabljanje določenih pro
filov delavcev. Naše podjetje bi 
bilo pripravljeno ob sofinancir
anju šolskega ministrstva 
finančno podpreti vsaj en odd
elek za ponovno šolanje tekstilk 
v občini,” pravi Valant.

Branka Demovšek

Veleposlanik na obisku
Brežice - Ameriški veleposlanik v Sloveniji Thomas B. 

Robertson je z Brežičani stkal več prijateljskih vezi, kar je 
eden od razlogov, da gaje pred njegovo vrnitvijo v domovino 
župan Ivan Molan povabil na obisk. Veleposlaniku so se v 
delegaciji pridružili vojaški ataše Keith Harrington, sodelavec 
ambasade Philip Beekman in zakonca Boyd, ki sta si tod 
uredila domačijo.

Novinarje je zanimal komentar veleposlanika o nasprotovan
ju ljudi glede obnove vojaškega dela letališča Cerklje ob Krki in 
njihova bojazen, da bo sofinanciranje s strani zveze NATO v 
prihodnosti letališče spremenilo v oporišče. Robertson je dejal, 
da razume pomisleke. Upa, da bodo ljudje spoznali, da gre pri 
posodobitvi predvsem za večjo varnost na letališču in v okolici. 
Vojaški atašeje dodal, da zavezništvo finančno vstopa v projekt 
zato, ker Slovenija še nima letališča po NATO standardih. Nika
kor pa tukaj ne načrtujejo oporišča. Sile zavezništva bodo zgolj 
asistirale slovenski vojski pri transportu tovora in vojakov na 
misije, na primer v Afganistan. Harrington je opozoril na preoz
ko razumevanje zveze NATO kot izključno vojaške organiza
cije. Javnost pozablja na njihove reševalne misije ob večjih 
naravnih nesrečah. Posodobljeno cerkljansko letališče bo služilo 
tudi za postanke letal s pomočjo in reševalci, namenjene na 
območja naravnih katastrof.

Veleposlanik__ Robertson med županom Molanom in 
podžupanjo Cularjevo

Radovedni niso bili le novinaiji, tudi veleposlanik je (v sloven
skem jeziku) spraševal gostitelja. Zanimalo gaje vključevanje 
Romov v lokalno skupnost in občinski turizem. Po ogledu stare
ga mestnega jedra, Posavskega muzeja in po degustaciji v grajski 
vinski kleti si je delegacija ogledala še letališče. B.D.

mnenja, odgovori, popravki

Ena pokrajina, trije sedeži
SavaGlas, št. 186, str. 1 in 3

' Politiki, ki “iščejo” rešitve z ustvarjan
jem konfliktov, sprenevedanjem in prirejan
jem resnice, dobrih rešitev ne bodo našli.
Tudi časopisni naslovi in hvale, kot so 
“Bogovič na študijskem dopustu, Janc 
obrnil ploščo, Molan se dela norca ” ali 
“Reševal sem barko pred potopom” in „ . 

podobno, ne bodo pomagali, še posebej, °^an *u8e J 
če nekdo rešuje svojo barko tako, da pod vodo tlači sosedovo.

Če kdaj, potem zdaj potrebujemo sodelovanje v pravem pomenu 
in ne s figami v žepu, ali na način “kdo je močnejši ”, dva župana 
SLS na enega SDS ali pa nasprotno, če kdo tako želi. Pri tem pa 
celo pozabijo, da imajo za sabo in tudi še pred sabo sklepe občinskih 
svetov, ki jih je in jih še bo potrebno upoštevati. Na sevniškem 
občinskem svetu smo sprejeli sklep, da želimo sedež regije v Sevni
ci, naš župan gospod Janc pa že javno govori, da podpira sedež v 
Krškem. Takšno prehitevanje, še posebej, če to ni v skladu s skle
pom občinskega sveta, ni dobro, kajti za Sevnico obstoji ravno v 
tem sklepu možnost dobrega pogajalskega izhodišča. Če bomo tako 
nadaljevali, pa se lahko zgodi, da bodo imeli zadnjo besedo ljudje 
in ne župani. (Tako, kot se je to zgodilo v primeru odlagališča 
radioaktivnih odpadkov ali odstranjevanja azbesta iz železniških 
vozil v središču Sevnice). Priložnost tako za Sevnico kot tudi za 
Brežice in Krško in s tem za celotno regijo Posavje vidim v poziciji 
regijskega središča v obliki “SOMESTJA ” BREŽICE, KRŠKO, 
SEVNICA. (Takšna oblika je predvidena tudi v strategiji prostor
skega razvoja Slovenije). V takem somestju bi skupaj določili sedeže 
oziroma naslove sedežev, upravnega organa, pokrajinskega orga
na itd. Takšno možnost nudi sklep, ki je bil sprejet na predlog vodje 
naše poslanske skupine SDS g. Jožeta Tanka na koalicijskem uskla
jevanju in glasi, navajam: “SVLR pripravi predlog območij pokrajin 
v Sloveniji z imeni in sedeži, v katerega vnese alternativne rešitve 
glede imen pokrajin in sedežev in jih posreduje na uradne naslove 
koalicije. ” Zapisnik s sklepom tega usklajevanja lahko dobite na 
vpogled, če mi to sporočite na e-mail: b0ian.ru2eli@dz-rs.si ali 
GSM: 031-338-087.

Vlada je te alternativne predloge, med njimi je tudi predlog, ki 
daje možnost za sedež pokrajine tako Brežicam, Krškemu kot tudi 
Sevnici, poslala v obravnavo občinam in dala na razpolago 60 
dni, da se opredelijo do predlaganih rešitev. Časa ni veliko, vendar 
ga je pa dovolj, če vsi odgovorni preidemo od “besedičenja” k 
dejanjem. To je naša dolžnost, tako za razvoj Posavja, še bolj pa 
do vseh ljudi, ki hikaj živimo. Naredimo vse, da bo v časopisnem 
naslovu pisalo namesto ena pokrajina, ENOTNA POKRAJINA 
POSAVJE.

Bojan Rugelj, poslanec DZ RS
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Rajhenburg kot mavzolej slovenske
pokončnosti

Brestanica - Več tisoč slovenskih izgnancev se je ob dnevu izgnancev in 62. obletnici vrnitve iz izgnanstva ter 
zmage nad fašizmom zbralo pri obnovljenih grajskih hlevih v Rajhenburgu, ki so bili leta 1941 največje 
zbirno taborišče za izgon Slovencev. Od tam so v različna taborišča odpeljali 63 tisoč Slovencev.

Na pobudo predsednice 
društva Ivice Žnidaršič so s 
pomočjo prispevkov 14 tisoč 
članov društva in sponzorjev 
obnovili stare hleve. “A teh 
objektov ne ohranjamo zato, 
da bi pestovali staro in nikdar 
prebolelo bolečino, ampak kot 
spomenik pokončnosti in tr
doživosti Slovencev, kot spo
menik na čas groze, ki se ne 
sme nikoli več ponoviti,” je 
dejala predsednica sloven
skega društva Ivica Žnideršič. 
Povedala je, daje društvo iz
gnancev v 16 letih delovanja 
ohranilo zgodovinski spomin 
ter doseglo status in kar nekaj 
pravic. Boli pa jih, da na le
tošnji proslavi ob dnevu upo
ra izgnanci niso bili niti 
omenjeni, razen tistih, izgna
nih v Srbijo. Izgnanci so tudi 
ogorčeni, da se pripravlja za
kon, s katerim bi po hitrem 
postopku končali denacionali
zacijo in s katerim naj bi še 
dodatno omogočili vračanje 
premoženja italijanskim in 
avstrijskim državljanom. Iz-

Minister Erjavec z ostalimi uglednimi gosti

gnance moti, kako skušajo ne
kateri spreminjati zgodovinska 
dejstva, še vedno pa opo
zarjajo na odprto vprašanje 
odškodnin za odvzeto premi
čno in uničeno nepremično 
premoženje. Kot pravi Žni- 
deršičeva, izgnanci ne spre
jemajo argumenta, da država 
nima sredstev za povrnitev 
škode.

Borci z novim 
predsednikom

Brežice - Na strmo pot, ki bo zahtevala mnogo dela, 
odrekanja in zagnanosti seje podal Roman Zakšek, ki so 
ga na izredni skupščini Združenja borcev za vrednote NOB 
Brežice izvolili za novega predsednika. Zaradi bolezni zad
njega predsednika Vladislava Deržiča so delegati malce 
na hitro in brez protikandidata izvolili novega prvega moža 
borčevske organizacije. Zakšku je sicer nekoliko težko šla 
iz ust beseda “tovariš”, kakor se naslavljajo člani 400-član- 
ske organizacije, a je obljubil, da bo nadaljeval z negovan
jem tradicije NOB. Že ob letu bo mogoče to tudi 
demokratično preveriti. V.P.

Srečanje s predstavniki 
čezmejnih občin

Brežice - Na pobudo brežiške občine so se srečali pred
stavniki Brdovca, Samobora, Zaprešiča in Velike 
Gorice. Spremljal jih je načelnik za gospodarstvo 
zagrebške županije Krunoslav Pilko. Namen sestan
ka je bilo proučevanje skupnih priložnosti za projekte 
čezmejnega sodelovanja, s katerimi bi lahko kandidira
li na razpisu Interreg.

Brežiški župan Ivan Molan 
in podžupanja Patricija Cu- 
lar sta goste najprej odpeljala 
na gradbišče hidroelektrarne 
Blanca, sprejel jih je tudi 
sevniški župan Kristijan 
Janc, nato pa so v Brežicah z 
vodji občinskih oddelkov iz
menjali kratka poročila o na
črtovanih občinskih vlaganjih. 
Molan je prepričan, da bodo 
v teh programih in ob gradnji 
hidroelektrarn na Savi lahko 
našli izhodišča za skupne pro
jekte, ki bi zadostili kriterijem 
za finančno podporo iz Inter
reg razpisa. Ta naj bi bil ob
javljen v začetku leta 2008 za 
področje podjetništva, turiz
ma, varstva okolja, varovan
je meje in znotraj tega za raz
voj človeških virov, kulture ter 
mreženja v informacijski 
družbi. Krunoslav Pilko pre
dlaga, da bi se oblikovala ope

rativna koordinacijska skupi
na, ki bi usmerjala strokovne 
službe občin v pripravljanju 
projektov. Osebno ima Pilko 
že izkušnjo s takšnim sodelo
vanjem, saj se je zagrebška 
županija z Občino Krško in 
Kostakom enkrat že prijavila 
na razpis Interreg s projektom 
zelene energije, a niso prišli 
v izbor zaradi banalnosti, kot 
je bilo manjkajoče gradbeno 
dovoljenje za eno vrtino.

Pilko, kije pred leti v Po
savju prezentiral skupno ob
mejno turistično cono, je pre
pričan, da doslej obmejne 
občine niso dovolj izkoristile 
finančnih možnosti z naslo
va čezmejnega sodelovanja. 
Želi, da bi se z novim pristo
pom to izboljšalo, v koordi
nacijskem telesu pa pričakuje 
tudi predstavnika iz občine 
Krško. B.D.

Minister za obrambo Karl 
Erjavec je na slovesnosti v 
Brestanici priznal, da je bila 
slovenska država pri reševanju 
in uveljavljanju pravic iz

gnancev včasih prepočasna. 
Kot minister pa je zagotovil, 
da bo podprl rešitve, ki bodo 
v skladu s prizadevanji iz
gnancev glede povrnitve vojne 
škode, pa tudi v zvezi s po
kojninskimi in socialno- zdrav
stvenimi vprašanji. Minister 
Erjavec je poudaril, daje bilo 
izgnanstvo ena najhujših pre
izkušenj slovenskega naroda, v 
kateri sta se kalili in utijevali 
narodna zavest in pokončnost. 
“Prav nacionalna izkušnja iz
gnanstva je priložnost za res
ničen začetek narodove po
miritve,” meni Erjavec, ki je 
prepričan, da smemo nekdan
je rajhenburške hleve, ki so bdi 
prva postaja na poti v izgnan
stvo, imenovati mavzolej slo
venske preizkušenosti in po
končnosti.

Nada Černič Cvetanovski

Sola že dobiva svojo podobo
Bizeljsko - 3.227.120 evrov vredna nova šola na Bizelj

skem naj bi bila po pogodbi z izvajalcema, podjetjem Boštjana 
Kojiča iz Brežic in KOP-om, dokončana do začetka novega 
šolskega leta. Vodja oddelka za družbene dejavnosti Nuša 
Hribar pravi, daje občina pravočasno razpisala in že podpi
sala pogodbo z dobaviteljem za kuhinjsko opremo in z doba
viteljem opreme za šolske prostore, tako da lahko obrtniška 
dela tečejo brez zastoja. Tako Hribarjeva kot župan Ivan 
Molan se na gradbišču večkrat oglasita, da bi investitoija opom
nila na spoštovanje rokov, a šele konec julija bodo na občini 
lahko ocenili, če bo nova šola 1. septembra pripravljena na 
sprejem učencev. B.D.

Dela na čistilni napravi so 
se začela

Brežice - Po podpisu pogodbe za izgradnjo kanalizacijskega 
sistema in čistilne naprave Brežice lani junija so v teh dneh 
stekla začetna gradbena dela za izgradnjo čistilne naprave 
Brežice, katere lokacija se nahaja ob nasipu jugovzhodno od 
naselja Mostec. Občina Brežice je za izvajalca del izbrala pod
jetje Primorje iz Ajdovščine. Projekt Čistilna naprava in kana
lizacijski sistem Brežice, ki naj bi bil zaključen v roku treh 
let, obsega projektiranje in izgradnjo čistilne naprave s kapaci
teto 13.500 populacijskih enot ter kanalizacijskega sistema v 
skupni dolžini 8,5 km.

Za Občino Brežice je to doslej naj večja investicija v varst
vo okolja, saj njena vrednost znaša kar 7.200.000 evrov in je 
delno sofinancirana iz evropskega programa ISPA (2.700.00 
evrov), delno iz taks (1.500.000 evrov), Ministrstvo za okolje 
bo primaknilo 1.700.000 evrov, iz proračuna Občine Brežice 
pa bo šlo 1.150.000 erov. J.K.

Agencija za radioaktivne odpadke, Parmova 53, lOOO Ljubljana

Pred odpiranjem vpadnika 
Dedno selo

Odbor Dečno selo, ki razčiščuje sume krajanov, da so v 
rudniku nevarni odpadki, je pred izvedbo odprtja vpadni- 
kov v rudnik in odvzema vzorcev sedimentov. Za to ima že 
izdelan projekt, čaka le še na potrditev inšpekcijskih služb,
odprtje vpadnikov pa v prisotnosti javnosti načrtujejo še ta 

Ceimesec. bi državna administracija reagirala nekoliko hi
treje, kot je to v njeni navadi, bi vpadnika odpirali že 15. in 
16. junija, tako pa še vedno čakamo žig rudarske inšpekcije.

Projekt odpiranja vpadnika je na drugi seji odbora 5. 
junija predstavil njegov avtor Željko Strnad z IRGO Ljub
ljana, sodelovali bodo sodelavci ARAO, ekipa ELME 
Inštituta Jožef Stefan, območna Uprava RS za zaščito in 
reševanje, podjetje KOP Brežice ter gasilci PGD Globoko 
in Dečno selo. Z vsemi omenjenimi si je odbor pred sejo 
ogledal teren na območju rudnika in sama vpadnika ter 
razpravljal o poteku del.

Del odbora z vabljenimi gosti na področju pred vpadnikoma 
v rudnik

Odpiranje vpadnikov naj bi potekalo dva dni, prvi dan 
bodo izvedli pripravljalna zemeljska dela, drugi dan pa 
najprej prevrtali vpadnik, izmerili pline, rov preventilirali 
ter vpadnik tudi odprli, da bodo lahko vstopile ekipe za 
odvzem vzorcev. Kot je povedal predsednik odbora Ferdo 
Pinterič, bodo vsa dela, tudi v rovu, spremljali s kamero in 
neposredno projicirali pred rudnikom, saj je na odprtje 
vabljena tudi javnost, posamezniki pa bodo po oceni stro
kovnih ekip na lastno odgovornost morda tudi vstopili v 
rov. Sledilo bo zaprtje vpadnika in ponovitev postopka na 
stranskem vpadniku.

Novi pododbori, pridružite se!
Vodstveni odbor Lokalnega partnerstva Brežice se je 30. 

maja sešel na pete seji, na katero so bili povabljeni tudi 
občani, zainteresirani za delo v pododborih. Ob prisotnosti 
župana občine Brežice Ivana Molana je predsednik Vod
stvenega odbora Stane Preskar za nove člane pripravil pred
stavitev delovanja lokalnega partnerstva.

Kot največja pridobitev seje šteje konstituiranje jeder 
pododborov, v katere se vključuje javnost. Oblikovani so 
odbor za razvoj, gospodarstvo in družbene dejavnosti, od
bor za presojo vplivov na okolje, zdravje in komuniciranje 
ter odbor za tehnično sodelovanje in varnost. V odbore so 
se aktivno vključili tudi člani Vodstvenega odbora, čeprav 
po poslovniku za delovanje v več odborih ne morejo prejeti 
več sejnin. Že takoj so v odborih razpravljali o vidikih dela 
in pripravili izhodišča za delo. Dogovorili so se, da se že v 
prihodnjih dneh sestanejo posamezni odbori s predlogi za 
oblikovanje plana dela. Sicer so se tudi dogovorili, da se 
vsi odbori srečajo nekajkrat na leto in seznanjajo drug druge
ga o vidikih dela.

Člani Vodstvenega odbora so za potrebe delovanja pod
odborov dopolnili poslovnik. Namreč tako kot člani Vodstve
nega odbora bodo tudi člani pododborov prejemali nado
mestilo za čas in kilometrino za prihod na sejo v viši 40 
evrov bruto, vendar je število letnih sej v poslovniku omeje
no, prav tako pa višina razpoložljivih sredstev.

Se vedno pa se lahko v pododbore vključijo vsi zainteresi
rani!

Več preberite na spletni strani ww\v.lokalnopartnerstvo.si 
ali si oglejte informativne materia
le v prostorih KS Globoko in KS 
Sentlenart.

lokalno
partnerstvo
brežlce

Vodstveni odbor 
Lokalnega partnerstva Brežice

I
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Sojenje v zadevi Glogovšek, Komočar, Hvizdak zaključeno

Sodba v imenu ljudstva: krivi
Krško - Po številnih obravnavah in prav tako številnih zapletih, ki bi jih tožilstvo označilo za zavlačevanje 
sodnega postopka, je prvostopenjsko sodišče izreklo sodbo v zadevi Mihael Glogovšek, Evgen Komočar in 
Ivan Hvizdak. Sodba se glasi: “Obdolženi so krivi neupravičenega prometa z mamili v sostorilstvu, s tem da 
je šlo za nadaljevalno kaznivo dejanje.”

Senat Okrožnega sodišča 
Krško pod predsedstvom sod
nice Marije Vrisk je Glo
govšku dosodil lleto in 2 me
seca zapora, denarno kazen v 
višini 5 tisoč evrov, odvzame 
se mu 3100 evrov, ki jih je 
dobil z dokazano prodajo ko
kaina, plačati pa bo moral še 
3 tisoč evrov povprečnine za 
zahteven sodni postopek. Ena
ko visoko zaporno kazen je 
sodišče prisodilo tudi Komo
čarju. Njemu se odvzame 
200 evrov, ki jih je “prislužil” 
kot posrednik pri prodaji 
droge, za stroške sodnega po
stopka pa mora plačati tisoč 
evrov. Tisoč evrov za posto
pek mora plačati tudi Hviz
dak, ki mu je sodišče izreklo 
pogojno obsodbo - eno leto 
zapora za preizkusno dobo 
dveh let.

Tožilstvo j e sicer predlaga
lo precej višje zaporne kazni, 
- za Glogovška 2 leti in 6 
mesecev, za Komočarja 2 leti 
in 2 meseca in za Hvizdaka 
pogojno obsodbo eno leto za
pora za preizkusno dobo šti
rih let.

Vsi trije zagovorniki ob
dolženih Medved, Klakočar 
in Kokalj so predlagali opro
stilne sodbe. Njihov predlog

po oprostitvi jev glavnem iz
hajal iz prepričanja, daje bilo 
tajno delovanje policije neza
konito, “saj je do njega prišlo 
na podlagi gostilniških govo
ric”, kot je dejal eden od zago
vornikov. Policija se je nam
reč za tajno delovanje proti 
Komočarju odločila na pod
lagi informatorja, ki je policiji 
poročal o njegovi kriminalni 
dejavnosti, kasneje pa je bilo 
tajno delovanje razširjeno še 
na ostala dva obdolženca. “In
formator res ni bil identifici
ran, je pa bila Komočarjeva 
kriminalna dejavnost opisana 
tako podrobno, da so bili po
dani utemeljeni razlogi za 
sum,” je pojasnila predsedni
ca senata. Obdolžena Komo
čar in Glogovšek sta bila pred 
leti že obsojena za podobno 
kaznivo dejavnost. Po zakonu 
bi morala biti njuna kazenska 
lista že zbrisana, a je sodišče 
v Ljubljani to očitno pozabilo 
storiti. Tudi zaradi tega so za
govorniki zahtevali, da se iz 
spisa izločijo vsi dokazi, pri
dobljeni s tajnim delovanjem 
policije. Senat temu ni ugodil, 
čeprav so zagovorniki poudar- 
jali, da gre za v nebo vpijoč 
primer izzivanja kriminalne 
dejavnosti. Policija je namreč

Roparja našli, denarja ni
Brežice - Policijska uprava Krško je mesec in pol po 
topu v termah Čatež našla roparja, ki je ukradel 70 
tisoč evrov. Ropar je domačin, stari znanec policije.

poslala v akcijo tudi dva taj
na sodelavca - Francija in Si
mona, ki pa sta potrebovala 
kar 15 mesecev, da sta od Glo
govška - preko Komočarja 
in Hvizdaka - odkupila naj
prej dva grama kokaina (za 25 
tisoč SIT), nato pa še 72,73 g 
kokaina (745 tisoč SIT). Do
govor o nakupu droge s pla
čilom vnaprej je bil sicer 
sklenjen za 100 gramov ko
kaina, a je Glogovšek nekaj 
te zelo kvalitetne droge očitno 
prodal že prej.

Hvizdak in Glogovšek za
nikata krivdo, Komočar pa je 
priznal, daje novima prijatel
jema Simonu in Franciju, ne 
vedoč, da sta tajna policijska 
sodelavca, “zrihtal” drogo. 
Trdil je, da jo je nabavil v Za
grebu, a na vrečki z drogo so 
našli Glogovškove sledi. 
Glogovšek se je sicer vedno 
proglašal za nasprotnika dro
ge, po mnenju senata pa je bila 
to le krinka, saj je po prestani 
kazni za podobno kriminalno 
dejavnost postal le na moč 
previden.

Glede izzivanja kriminalne 
dejavnosti je senat ugotovil, da 
je šlo res za dolgotrajno razmer
je med tajnima delavcema in 
Komočarjem, res sta mu dela
la usluge, ga prevažala, mu 
plačevala pijačo ipd. in bi se 
lahko čutil dolžnika, a pov
prečen človek, tudi če bi ga kdo 
nagovaijal, ne bi storil takega 
kaznivega dejanja. Podano je

namreč preveliko nesorazmer
je med uslugami in vrsto ka
znivega dejanja.

Sodišče je tako ugotovilo, 
daje zbranih dovolj dokazov 
za obsodbo, nasprotno pa je 
obramba prepričana, da ob
tožba temelji na krhkih in 
nedovoljenih dokazih, da vi
deo posnetki, ki naj bi bili 
krovni dokaz za Hvizdaka, 
niso verodostojni, saj ni jas
no, kdaj so nastali. Poleg tega 
naj bi bila kršena pravica do 
obrambe, saj sodišče zaradi 
odsotnosti Hvizdaka, ki naj 
bi se mu na poti na sodišče 
pokvaril avto, ni hotelo 
preložiti obravnave. Zago
vornik obdolženega Glogov
ška pa je vse skupaj označil 
za policijsko provokacijo oz. 
montiran proces.

S primerom se bo ukvarjalo 
Višje sodišče, saj se bodo vple
teni pritožili. V vmesnem 
času pa naj bila rešena tudi 
ustavna pritožba, ki jo je 
vložil Glogovškov zagovor- 
nik.V omenjeni pritožbi med 
drugim spodbija utemeljen 
sum, kije potreben za odredi
tev pripora. Ustavna pritožba 
je bila sprejeta v proceduro 
aprila letos in naj bi bila 
rešena v 60 dneh. Zagovornik 
Medvedje zato na zadnji ob
ravnavi predlagal, da sodišče 
prekine obravnavo in jo nada
ljuje po sklepu ustavnega 
sodišča, vendar je bil njegov 
predlog zavrnjen. P.U.

30. aprila letos je zamaski
ran in oborožen ropar prišel 
v hotel Toplice na Čatežu in 
od 21 -letnega receptorja zah
teval denar. V roki je imel piš
tolo in mu je večkrat zagrozil 
2 ubojem in ga udaril. Na ro
parjevo zahtevo je nato recep
tor vzel iz blagajne več ku- 
vert z denarjem in jih dal v 
roparjev nahrbtnik. Izkazalo 
se je, da naj bi šlo za 70 tisoč 
evrov.

Osumljeni je nato receptor- 
Ja zvezal z lepilnim trakom 
ter ga zaklenil v pisarno, kjer 
so ga ob prihodu na delo 
zjutraj “osvobodili” kolegi, 
f olicija je 30-letnemu Bre
žicami prišla na sled na pod
žgi pridobljenih dokazov z 
°gledom ter na podlagi zbra
nih obvestil. Našli so tudi ob
lila, ki so bila zakopana v

gnoju. Poleg tega je osumlje
ni skupaj z ženo zadnje čase 
na veliko zapravljal denar in 
tako pokazal, da ima veliko 
denarja.

Gre za starega znanca po
licije, ki ima na vesti že vrsto 
kaznivih dejanj - od ponare
janja denarja, vlomov, pre
prodaje drog, prevozov ile
galcev do povzročitve telesne 
poškodbe in podobno. Po ne
uradnih podatkih gre za Ro
mana Stunkoviča, ki bi mo
ral ravno 12. junija, ko so ga 
predali v roke preiskovalne
mu sodniku, kije zanj odredil 
pripor, oditi na prestajanje 7- 
mesečne zaporne kazni zara
di ponarejanja denarja.

Policija upa, da osumljeni 
še ni porabil vsega denarja, saj 
v preiskavi ukradenega de
narja niso našli. N.Č.C.

Policija ugotavlja, da v Termah Čatež ni dobro poskrblje- 
za varnost, saj to ni prvi primer ropa v tem podjetju. 

Policijska postaja Brežice je o tem vodstvo podjetja že 
^oČkrat opozorila.

Tretjina še vedno ni pripeta
Posavje - V skladu z Resolucijo o nacionalnem programu 

varnosti cestnega prometa in sicer “Varnostni pas - vez z živ
ljenjem”, katere nosilec je Ministrstvo za promet, je tudi na 
območju Policijske uprave Krško potekal poostren nadzor nad 
uporabo varnostnega pasu. V okviru rednega dela ter v šes- 
tumem poostrenem nadzoru so posavski policisti ugotovili, 
da varnostnega pasu ni uporabljalo 316 voznikov. Mandatno 
so kaznovali 224 voznikov ter izrekli 92 opozoril.

Policisti ugotavljajo, da približno 30 odstotkov voznikov in 
potnikov v Posavju še vedno ne uporablja varnostnih pasov, 
zato posebej opozarjajo, daje po zakonu obvezno pripenjanje 
z varnostnim pasom na vseh sedežih, kjer so vgrajeni. N.C.C.

Policisti v akciji
Posavje - V zadnjem času je bilo ob posavskih cestah videti 

več policijskih vozil. Izkazalo seje, da gre za nekakšno akcijo 
umirjanja prometa, saj so policijska vozila ob cesti samo za 
“strah”, saj v njih ni policistov. Ko so občani ravno hoteli pohva
liti tovrstno akcijo, ki dejansko umirja promet in ne polni 
policijske blagajne, pa so policisti organizirali poostren nadzor 
prometa. V osmih urah so ustavili 170 voznikov motornih vozil 
in zoper 140 voznikov odredili preizkus alkoholiziranosti z 
alkotestom. Ugotovljeno je bilo, daje 11 voznikov vozilo pod 
vplivom alkohola. Najvišja stopnja alkoholiziranosti in sicer 
1,06 mg alkohola v litru izdihanega zraka je bila ugotovljena 
pri vozniku osebnega avtomobila na območju Senovega. N.Č.C.

Policijski avto “za strah ”

Motivov za družinsko 
tragedijo ni

Priklance - Alojzija Cokan s Priklanc nad Blanco je 
sredi dopoldneva ravno pregledovala vsebino poštnega 
nabiralnika, ko je nekaj strašno počilo. Ker je grmelo, 
si je mislila, da je strela udarila v kakšno drevo. Stopila 
je okrog hiše in zagledala, da na dvorišču sosednje hiše 
gori avto. Začela je klicati soseda Ireno in Marjana, ki 
živita v omenjeni hiši, da bi ju opozorila na nevarnost, 
tedaj pa je videla, da iz vseh oken v pritličju bruhajo 
ognjeni zublji. A takrat se ji še sanjalo ni, da sta njena 
soseda že mrtva. Marjan Bončina je namreč umoril 
svojo partnerko Ireno, zažgal hišo in si sodil sam.

Policijska preiskava je po
trdila, daje šlo za umor, požig 
in samomor. Motiva za trage
dijo policijami odkrila. “Ver
jetno je šlo za kakšen trenutni 
nagib, za katerega ne bomo 
nikoli izvedeli,” pravi vodja 
kriminalistične policije Sašo 
Jejčič in potrjuje, da je 69- 
letni Marjan Bončina verjet
no že prejšnjo noč s kladivom

pobočju in se obesil. Le hitri 
intervenciji gasilcev gre za
sluga, da se ni zgodilo še kaj 
hujšega, saj bi se lahko ogenj 
razširil na sosednje hiše.

Pokojni 69-letni Marjan 
Bončina, ki je z 22 let mlajšo 
partnerko Ireno Peternelj že 
sedem let živel v Priklancah 
nad Blanco, je bil upokojeni 
varnostnik, partnerka pa je bi-

Hiša na Priklancah, kjer seje zgodila tragedija.

ubil svojo 22 let mlajšo part
nerko Ireno Peternelj, jo zavil 
v cerado in pustil v kletnih pro
storih. Po umoru si je v trgo
vini na Blanci sposodil plin
sko bombo in potem doma pri
pravil vse, da bi zabrisal sle
di. Po tleh je položil oblačila 
in celotno hišo polil z benci
nom in kurilnim oljem. Pri 
ogledu so policisti našli kar 8 
plastičnih posod, velikih od 
5 do 20 litrov. Bončina je po 
stanovanju razporedil tudi tri 
plinske jeklenke in jih odvil, 
pri tem pa je odprl tudi plin, 
s katerim so preko centralne 
ogrevali stanovanje. Tudi v 
avto je postavil kanto z benci
nom, nato vse skupaj zažgal 
ter odšel slabih 300 metrov po

la medicinska sestra, vendar 
zadnja leta ni bila zaposlena. 
Domačini vedo povedati, da 
je bil Bončina ljubosumen, 
opažali so tudi, da sta zadnje 
mesece zelo poredko odšla z 
doma.

Pri pokojnem Marjanu 
Bončini so našli poslovilno 
pismo, v katerem navaja neke 
morebitne vzroke za tako de
janje, se opravičuje in izraža 
svojo zadnjo željo glede 
svojih in partneričinih posmrt
nih ostankov. O vsebini 
poslovilnega pisma Jejčič ni 
želel govoriti, prenesel je le 
pokojnikovo prošnjo, naj 
mediji čimmanj pišejo o tem 
tragičnem dogodku.

NadaCemič Cvetanovski

Zanimiv je podatek, da je Marjanu Bončini hišo na 
Priklancah prodal Sevničan, kije kasneje v Boštanju kupil 
hišo od Hermana Smrečnika. Smrečnik, ki je pred časom 
na Veliki Dolini ogrožal varnost ljudi, je bil v policijski 
akciji ustreljen, Bončina pa si je po umoru sodil sam.

Prilika dela tatu
Posavje - Poleg običajnih vlomov v hiše in vikende se v 

poletnih mesecih poveča število tatvin iz avtomobilov. Tor
bice, vrečke, kovčki ipd. na vidnih mestih v avtomobilu se 
prav “ponujajo” morebitnim nepridipravom, ki potrebujejo 
le nekaj kratkih sekund, da izmaknejo, kar je na razpolago 
- tem bolj, če so vozila odklenjena ali okna priprta.

To seje dogodilo tudi voznici osebnega vozila iz Krškega, 
kije medtem, ko je obiskala tržnico in pokopališče, vozilo 
pustila odklenjeno. Med tem ji je nekdo iz torbice vzel de
narnico in z njo nekaj denarja, dokumente ter plačilne in 
potrošniške kartice. Da se nepridiprav ne bi preveč mučil, 
je imela v torbici tudi listek s PIN kodami. Omenjeni primer 
samo potrjuje pravilo, da “priložnost naredi tatu”.

Policija svetuje, da kljub poletni vročini vedno in povsod 
zapirate avtomobilska okna, za tatove vabljive predmete, 
kot so torbice, denarnice, mobilne telefone, avtoradie ipd., 
pa shranite na mesta, ki niso tako vidna in izpostavljena, še 
bolje pa je, da jih vzamete s seboj, avto pa obvezno zaklene
te. N.Č.C.



LOKALNE SKUPNOSTI
stran 6 Sava Glas, 21.6.200:
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Milena Jesenko Rajmund Veber Breda Drenek Sotošek

Potrdili direktorico MC

Kaj vi osebno menite o kandidaturi Boruta Pahorja 
za predsednika države; naj kandidira, ali naj počaka na 
naslednje predsedniške volitve? Ali ste tudi vi prepričani, 
da Socialni demokrati brez Pahorja na čelu stranke na 
parlamentarnih volitvah prihodnje leto ne bi dosegli tako 
dobrega rezultata, kot bi ga z njim.

Jesenko: Borut Pahor bi bil odličen predsednik, ker je že 
s svojim dosedanjim načinom političnega dela dokazal, daje 
človek, ki zna ljudi povezovati, ni konfliktna osebnost, ima 
veliko izkušenj, nenazadnje je poslanec v evropskem parla
mentu, kjer ima priložnost videti in občutiti posledice ravnanja 
in odločitev politikov različnih opcij v kočljivih zadevah. 
Vendar mislim, tako kot velika večina mojih strankarskih 
kolegic in kolegov, da ga v predvolilnem letu bolj potre
bujemo v stranki. Socialni demokrati smo namenjeni doseči 
večje zaupanje volivk in volivcev, z Borutom Pahorjem so 
te možnosti boljše. V naši stranki je napravil velike premike, 
bo jih tudi na katerikoli funkciji v vladi, ko bomo SD imeli 
možnost biti v njej.

Veber: Osebno menim, da naj bi predsednik SD Borut 
Pahor počakal na državnozborske volitve ter da v letu dni 
naredimo vse, da dosežemo zastavljeni cilj.Ta pa je postati 
najmočnejša parlamentarna stranka in dobiti mandat za vo
denje države. Tako smo sklenili tudi Socialni demokrati v 
Krškem . V kolikor se bo Borut Pahor odločil po svoje, 
bodo rezultati nedvomno slabši, kot če bi skupaj z njim nasto
pili na državnozborskih volitvah.

Drenek-Sotošek: Odločitev je njegova osebna, prepričana 
sem, da se bo sam pravilno odločil. Osebno pa sem mnenja, 
da bi s Pahoijem na čelu bila stranka na volitvah še uspešnejša.

Ali ste v sedanjem ali v prejšnjem mandatu glasovali 
za kakšen občinski sklep, s katerim se osebno niste strin
jali, vendar ste ga potrdili v zameno za podporo katere
mu od vaših predlogov. Če je odgovor DA, pojasnite, za 
kaj ste glasovali in kateri od vaših predlogov je bil potr
jen v zameno za vaš DA.

Če je odgovor NE, pojasnite, kateri od vaših pred
logov zaradi tega ni bil sprejet.

Jesenko: Da, glasovala sem za sprejem proračuna občine, 
čeprav ni bila upoštevana moja zahteva po več sredstvih za 
reševanje stanovanjske stiske ljudi, ki si sami ne morejo za
gotoviti primernega bivališča. Bilo mi je obljubljeno, da bo 
moji zahtevi delno ugodeno že v tem letu, ko naj bi prišlo do 
pogovorov z MORS, da bi občini odstopili nekaj praznih 
stanovanj v nekdanjih vojaških blokih. Očitno bo obljuba 
sedaj izpolnjena, ko je podpisan dogovor o medsebojnem 
sodelovanju v zvezi s projektom posodobitve vojaškega 
letališča, saj ta med drugim vsebuje tudi neodplačni prenos 
štirih stanovanj na občino Brežice.

Zahtevala sem tudi več sredstev za društva z zdravstveno- 
humanitamega in kulturnega področja. Sprijaznila sem se s 
pojasnilom, da so za občane potrebe na področju otroškega 
varstva in komunalne infrastrukture pomembnejše.

Veber: V principu nikoli ne glasujem za nekaj, s čemer se 
ne strinjam. Zaradi takšnega stališča se je seveda večkrat 
dogodilo, da moji predlogi niso dobili ustrezno podpore. 
Eden od teh predlogov je bil tudi ob vsakoletnih usklajevan
jih in povišanju nadomestil za uporabo stavbnih zemljišč. 
Moj predlog, da povišanja nadomestila, kijih plačamo občani, 
nadomestimo iz sredstev, ki jih dobimo na račun omejene 
rabe prostora iz NEK, ni dobil večinske podpore.

Drenek-Sotošek: Ne. Podpiram pa vse predloge, ki so za 
občino in za občane pomembni in uresničljivi, ne glede na 
to, katera opcija jih predlaga.

Katerega leta je potonil parnik Titanic?
Jesenko: Okrog let 1912.
Veber: 1913.
Drenek-Sotošek: Ne vem.

Pravilen odeovor in nekai zanimivosti:
S 14. na 15. april 1912
Parnik Titanih (angleško Royal Mail Ship Titanic) je bila 

največja potniška ladja v času splovitve. Parnik je imel 46.329 
bruto registrskih ton (BRT) in izpodriv čez 52.000 ton. Po
tonil je na krstni vožnji po tem, ko je v nedeljo 14. aprila 
1912 ob 11:45 zvečer (po lokalnem, ladijskem času) zadel 
ledeno goro. Parnik se je med potapljanjem prelomil na dvoje 
in po dveh urah in pol izginil pod površje, ob 2:20 zjutraj
15. aprila 1912. Od 2208 ljudi na krovu so 1503 ljudje umr
li, preživelo jih je le 705. Ostanke Titanika so odkrili 1. sep
tembra 1985 na globini 3800 m, okoli 24 km od kraja, kjer

so predvidevali, da je potonil. Titanik je imel starejšo sestr
sko ladjo Olympic. Tretja iz serije naj bi se prvotno imenovala 
Gigantic, a so jo raje krstili za Britannic. Večji ladji sta bili 
kasneje Queen Mary in Queen Elisabeth z 82.000 BRT in 
izpodrivom okoli 80.000 ton. Največje sedanje ladje so raz
reda Freedom z okoli 100.000 tonami izpodriva. Namenjene 
so počitniškim križarjenjem, ne pa redni čezoceanski plovbi. O 
potopu Titanika je bilo posnetih več filmov, najnovejši, a ver
jetno ne zadnji, leta 1997 - „Titanic“ Jamesa Camerona,

Kam sodi orka - v družino delfinov ali kitov?
Jesenko: V družino delfinov.
Veber: Med delfine.
Drenek-Sotošek: V družino kitov.

Pravilen odgovor in nekai zanimivosti:
V družino delfinov.
Orka ali kit ubijalec (znanstveno ime Orcinus orca) je 

največja vrsta v družini delfinov (Delphinidae). Po svetovni 
razširjenosti je na drugem mestu med sesalci (takoj za 
človekom) in jo najdemo v vseh svetovnih oceanih od mrzlih 
arktičnih območij do toplih tropskih morij. Po načinu živ
ljenja je plenilec s pestro prehrano, saj lovi ribe, morske 
želve, ptiče, plavutonožce, morske pse, morske krave in celo 
druge kite. Črke občasno napadejo tudi vosate kite, posebno 
sive in sinje kite. Ime “kit ubijalec ” kaže na navado teh živali, 
da napadejo kite, in ne pomeni, da bi ogrožale ljudi. Razen 
fanta, ki ga je orka napadla pri plavanju na Aljaski, ni potrje
nih poročil o napadih ork na ljudi v divjini. Občasno pa 
poročajo o napadih ork na skrbnike v morskih parkih.

Koliko cerkva različnih religij najdemo v Sarajevu?
Jesenko: Najmanj štiri, verjetno poje še kakšna.
Veber: Najmanj pet.
Drenek-Sotošek: Najmanj tri.

Pravilen odeovor in nekai zanimivosti:
Pet.
Sarajevo je edini kraj na svetu, v katerem na območju 

enega kvadratnega kilometra stojijo džamija, sinagoga, 
katoličanska in pravoslavna cerkev, v mestu pa si je mogoče 
ogledati tudi evangeličansko cerkev. Sarajevčani, ki se sami 
radi poimenujejo tudi “Sarajlije ”, so še zlasti ponosni na 
znamenito Baščaršijo, zgrajeno v otomanskem slogu z orien
talskim vodnjakom in ozkimi uličicami.

Sami si zastavite vprašanje in odgovorite nanj.
Jesenko: Brežičani jadikujejo nad mrtvilom v starem 

mestnem jedru, kjer kraljujejo le še na obeh straneh 
glavne ulice parkirani avtomobili. Ali je sploh možno 
oživiti staro mestno jedro?

Težko, ampak optimizem je možen. Skupina mladih arhi
tektov je lani predstavila zanimive ideje, ki bi že delno 
uresničene privabile v mesto več obiskovalcev od drugod, 
kajti če je na ulicah živžav ljudi, mesto živi. Prvi velik ko
rak k ureditvi se pravkar zaključuje z obnovo infrastrukture 
pod glavno ulico, cestišča in pločnikov. Dobili smo novo 
Volovčevo hišo z zelo lepim atrijem, posamezniki obnavljajo 
svoje zgradbe. Drugi korak bi bil poizvedba, kakšen namen 
imajo s svojimi hišami in praznimi lokali lastniki nekaterih 
manj obljudenih stavb na CPB. Strokovno utemeljene su
gestije, v kaj bi kazalo investirati, in odločitev občine za 
morebitno obliko pomoči tistim, ki bi se hoteli vključiti v 
projekt oživitve starega dela mesta, bi bil naslednji korak. 
Kazalo bi se ozreti po dobrih praksah mest, ki so trend umi
ranja že uspela zaustaviti. Nič se ne bo zgodilo samo po sebi 
niti ne hitro, zaupam pa v možnosti, ki jih Brežice imajo že 
zaradi svoje geografske lege in zaradi bodoče realizacije 
državnih projektov na področju gospodarstva. Mislim, da 
imamo tudi dovolj sposobnih ljudi in institucij, ki bi na tem 
področju lahko naredili opazne premike.

Veber: Kdaj se bomo v Posavju brez fige v žepu dogo
vorili o Pokrajini Posavje in sedežu pokrajine?

Verjetno takrat, ko bomo postavili v ospredje interese 
občanov Posavja in prestopili svoje ozke in politične 
interese.Vsekakor pa pričakujem, da se bodo dogovori 
spoštovali in da ne bomo samo jemali, temveč tudi dajali.

Drenek-Sotošek: Svojega vprašanja nimam, saj novinarji 
postavljate dobra in aktualna vprašanja.

Brežice - Mladinski center Bre
žice je poimenovanju direktorice 
Patricije Cular za podžupanjo vo
dila diplomirana ekonomistka Ma- 
tejka Gerjevič kot vršilka dolžnosti 
in se je tudi edina prijavila na raz
pisano mesto direktorja. Glede na 
njene dosedanje rezultate, saj je bila 
na centru štiri leta strokovna sode
lavka, jo je občinski svet potrdil za 
direktorico za obdobje petih let. Ob 
utečenih številnih programih za 
otroke in mladino bo pred Gerje- 
vičevo še zahtevna naloga, da v živ
ljenje postavi projekt Mladinskega krožišča kot center nefor
malnega izobraževanja z mladinskim hotelom. Investicija, za 
katero v občini pričakujejo evropska sredstva, je ovrednotena 
na dobrih 1.700.000 evrov. B.D.

Vizjak ostaja
Brežice - Občinski odbor SDS Brežice, ki ima 410 članov, 

je na volilni konferenco izvolil novega predsednika in ostale 
organe stranke. Volitve so potekale po ustaljenem protokolu, 
na njih pa je kot edini kandidat za predsedniško mesto dobil 
soglasno podporo dosedanji predsednik stranke mag. Andrej 
Vizjak. Izvolili so še 16 članov izvršilnega odbora, ki sicer 
po statutu šteje 23 članov, vanj so namreč po funkciji vključeni ■ 
še župan, občinski svetniki SDS in predsedniki krajevnih 
odborov. Prav tako so mandat na novo potrdili dosedanji 
tričlanski nadzorni komisiji, saj je po oceni prisotnih že doslej 
dobro delala. Razprave pod točko razno ni bilo, ampak je 
najprej župan Ivan Molan strankarskim kolegom predstavil ' 
nekatere najpomembnejše investicije v občini, za tem pa je še 
predsednik Vizjak, ki je tudi minister za gospodarstvo, spre- j 
govoril o nameravani širitvi cerkljanskega letališča in 
pozdravil sklep brežiških svetnikov na zadnji seji. Zatrdil je, 
da Cerklje ne bodo Aviano, kot bi nekateri želeli to prikazati. 
Zaradi bližine avtoceste in meje s Hrvaško, in ker bo prenov
ljeno ter sodobno tehnično in strokovno opremljeno, se kar 
ponuja priložnost za povezave z gospodarstvom in turizmom, 
ki jo vsekakor brežiška občina mora izkoristiti. Predstavil pa 
je tudi poglede vlade glede ustanavljanja pokrajin. Ker je naj
več dilem glede sedeža pokrajine, saj so v Posavju v igri tri 
posavska središča, je povedal, da se glede na kriterije, ki naj 
bi jih sedež izpolnjeval, te pa izpolnjujejo tako Brežice, kot 
Krško in Sevnica, zavzema za kompromis in sicer za somestje. r 
kjer bi si vsa tri mesta funkcije korektno razdelila. Tako ni j 
nihče poražen, ampak vsi nekaj dobimo.

Volilne konference se je udeležil tudi koordinator SDS za 
Posavje in krški podžupan Cveto Sršen, ki pa Vizjakovega 
predloga glede sedeža pokrajine ni komentiral. J.K.
--------------------------------------------------------- ---------------------- ;

Mladi v vodstvu socialnih 
demokratov

Brežice - Brežiški socialni demokrati so na svojem volilnem 
letnem zboru spet nekoliko okrepili svoje vrste, za predsednika 
izvolili Mitjo Jankoviča in za sekretarja Željka Nikeziča. Ob ; 
koncu zanimive razprave pa so dah priznanje vsem tistim čla- 
nom, ki so vztrajali v težkih časih za to stranko.

Novo vodstvo, v katerem so izkušeni in mlajši člani, je v j 
okvirnem programu že opozorilo na volilne priprave in skle
nilo vzdrževati tesnejše stike s svojimi člani in simpatizerji- 
Razpravo so sicer v celoti namenili delovanju občinskega sve
ta in svojih treh svetnikov v njem. Osvetlili so nekatere ; 
pomembnejše občinske projekte, sprejeti stališče do odlagališča j 
NSRAO v občini Brežice ter letališča Cerklje. Svoje občinske 
svetnike so zavezati, da zahtevajo temeljite informacije in 
razčlembo priprav na gradnjo savskih elektrarn Brežice in 
Mokrice. Predvsem občinski upravni organi bi se morati hi
treje vključevati v reševanje infrastrukturnih objektov. V.P.

Kresalovi podpora v Posavju
Brežice - Kandidatka za predsednico LDS Katarina Kre

sal je obiskala tudi člane občinskih odborov Posavja in Do
lenjske. Poudarila je, da se je za kandidaturo odločila tudi 
zato, ker ji ni vseeno, ker je občutljiva za dogajanje v družbi, 
za to, kaj se dogaja z ljudmi okoli nje. Pojasnila je, da so 
očitki, češ, da ji je mar le za gospodarstvo, neupravičeni in da 
ni pozabila na druga področja, kot so zdravstvo, sociala, kul
tura in še kaj. Vendar pa, kot je pojasnila Kresalova, bo za 
področja, ki niso njena, potrebovala pomoč tistih v stranki, kf 
ta področja dobro poznajo. Ob tem pa bodo dobrodošli tudi 
zunanji strokovnjaki, ki bodo želeti pomagati pri pisanju pt°' 
grama. Zagovarja namreč timsko delo in sodelovanje, za vse 
to pa ima dovolj energije in volje. Kandidatkin poudarek, da 
žeti v stranki v prvi vrsti izboljšati komunikacijo, še posebej 
na ravni med lokalnimi odbori in vrhom stranke, je naletel na 
močno odobravanje, saj so, kot so poudariti prisotni, doslej 
pogrešali prav to. <

Kandidatko sta spremljala tudi predsednik Sveta LDS AleS 
Gulič in generalni sekretar stranke Dorijan Maršič, ki sta 
prisotnim pojasnila predvsem dogajanje v vrhu stranke, v po
slanskem klubu in finančno stanje. N.P.



Osel gre dvakrat 
na led,

pa tretjič tudi...
Pa si to res želim?
Enkrat sem že poskusila, pa kmalu 

pobegnila...
Po pomolu so odmevali moji bosi 

koraki in rekla sem si: „ Tole pa res ni zame! “ Pod eno 
roko torbo, v drugi roki kup težke, prav nič poletne litera
ture. In potem polno glavo misli vse do Slovenije, pa malček 
sramu, ker sem kolega pustila samega, z vsemi tistimi jadri, 
vrvmi, vetrom in privezi. A kot pove naslov (hahaha), sem 
šla. Skupaj s prijateljico, pa kolegicami, znankami... Naj
brž ni treba posebej povedati, kakšne salve smeha so na ta 
račun spuščali moji kofetarski sopotniki, koliko namigo
vanj na eno temo. Ampak - sreča je na strani pogumnih.

Po avtocesti proti morju se peljeta dva avtomobila deklet 
(no,ok, žensk). V prtljažniku pljuska zelenjavna juha in 
golaž, saj veste, za vsak slučaj... Na neravnih cesti se sliši 
premikanje steklenic. Le kako je mogoče, da naši fantje 
pridejo z jadranja vedno tako utrujeni?! Brez steklenice 
dobrega rdečega vina ob kosilu... no, saj si ne domišljam, 
da tole bere minister za zdravje, a...

Skratka - tunel je dolg in presenetljivo hitro se dogovori
mo za glasbo, ki je všeč vsem. Pa naj še kdo reče, da ženske 
„ kompliciramo “. Kadar koli kam grem, potrebujem nekaj 
ur avtogenega treninga, da se prepričam, da bo ob prihodu 
vse v redu. Da je vse pripravljeno, dokumenti urejeni, zadeve 
plačane, da bom našla parkirni prostor, da ne bom begala 
od vhoda do vhoda, ampak takoj našla pravega. Priznam, 
daje zame hud stres, če mi razjarjeni vozniki trobijo, ker ne 
vem natančno, kam bi. Nasploh je za moja leta nadvse 
čudno, da mi predstavlja stres tudi to, če so ljudje na vhodu 
mojih počitnic neprijazni. No, ne vedno...

A če se ženske res odločimo, gre vse kot po maslu. Tudi 
obvoze najdemo, pravi vhod v marino, parkirni prostori 
kar vabijo, voziček je pripravljen... A nismo rekle, da bomo 
s seboj vzele le štiri majčke, kratke hlače, kopalke in kaj za 
slabo vreme. Torbe se sumljivo napenjajo ob skritih vsebinah 
in majčke so težke kot svinec. Nasploh se zdi, da nam v 
trgovino ne bo treba, ker je hrane dovolj za mesec dni robin
zonskih počitnic. Pa smo rekle, da ne bomo...

Na srečo sem na tem svetu že toliko časa, da vem, da je 
prvi večer najbolj kritičen. V obmorskem mestecu je že davno 
vse tiho, morje nežno pljuska ob boke naše ladjice, beseda 
pa nikakor ne zamre. Kaj beseda, pridruži se ji še pesem. 
Sele mladenič v modri uniformi nas spomni, da bi bilo 
modro, če bi malce utihnile. Menda nek avstrijski jadralec 
ne spi. Se iz starih časov, ko so bile modre uniforme strah 
in trepet, prava avtoriteta, se zdrami moj spanec. Red mora 
biti. Gremo spat. Velja, a le še eno zapojmo hahaha...

Sledijo dnevi morja, vetra in sonca. Takoj najdem svoj 
otok, ki ga ne bom zbrisala z zemljevida, ampak se nanj 
vrnem ob prvi priložnosti. Boljšega zobatca že dolgo nisem 
jedla. Na vzpetini se odpre pogled na majhne kupe zemlje 
in kamenja sredi morja. Cisto blizu so si, kot bi se tiščali, 
ker jih je strah. Mate Dolenc bi jim rekel kamelji hrbti. O, 
moje najljubše poletne knjige.

Čeprav sem precej družaben človek, postanem izjemno 
sitna in pikra, prav neprijetna, če si po urah intenzivnega 
druženja ne privoščim malce samote. Sedem na kljun ladje, 
od zadaj prihaja glasba. Občasno, ker jo med čeri odnaša 
veter. Potem sem sama z morjem, a vem, da so ljudje blizu. 
Pragmatično.

Potem si ga vzamem toliko, da prebijem naslednje natrpa
ne delovne tedne. Možgane spremenim v film, na katerega 
tiskam podobe. Ene najlepših, ene najbolj prvinskih.
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8250 BREŽICE 
tel: +386 7 466 84 30 
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Zaradi povečanega obsega proizvodnje in prodaje vabimo k 
sodelovanju in razpisujemo prosta delovna mesta:

' strojnika (m/ž)

~ vzdrževalca (m/ž)

~ viličarista (m/ž)

~ skladiščnika (m/ž)

~ laboranta (m/ž)

' sirupista (m/ž)
“ večje število delavcev v proizvodnji (m/ž)

Delovna razmerja bomo sklenili za določen čas 6 mesecev z 
Možnostjo podaljšanja oz.spremembe v nedoločen čas.

ponudbe za delo z dokazili o ustrezni izobrazbi pošljite na 
baslov: Vino Brežice d.d., Cesta bratov Cerjakov 33, Brežice.

P°k za prijavo na razpisana delovna mesta je 8 dni od objave 
v časopisu.

“Želita” na perišču
Zdole - Sodobne gospodinje smo včasih prav besne na svoje 

najbližnje, ko se preoblačijo že četrtič isti dan in ko se spom
nimo na goro nezlikanega perila, ki nas čaka... Velikokrat 
niti pomislimo ne, kako je bilo včasih pranje perila za števil
no družino težko in zamudno opravilo. Ne predstavljamo si, 
da bi kuhale perilo v loncih in ga namakale v bukovem pepe
lu, “riflale” z domačo “žajfo” in ga potem še na lesenem kori
tu na glavi odnesle v Graben na perišče...

Ravno to so želeli minulo soboto prikazati obiskovalcem v 
Grabnu. Ob krajšem kulturnem programu pevk iz Koprivnice 
so ponovno obudili 
običaj pranja perila ter 
imeli “omg žehto”.
Želijo, da bi “žehta” 
ostala tradicionalna in 
da bi jo prikazali čim 
več ljudem. Mogoče pa 
jo bo v svoj program 
potepanja po Posavju 
vključila tudi kakšna 
turistična agencija.

Tudi globoški gasilci gasijo že 80 let
Globoko - V mesecu juniju je praznovalo svojo 80-letnico delovanja tudi Prostovoljno gasilsko društvo (PGD) 
Globoko, ki je v Občinski gasilski zvezi Brežice eno od pomembnejših nosilcev požarnega varstva. Med gosti 
so bili župan občine Brežice Ivan Molan, predsednik Občinske gasilske zveze Brežice Mihael Boranič in še 
hekateri drugi.

Gasilsko društvo Globoko, 
takrat gasilska četa, je bilo 
Ustanovljeno 11. maja 1927 
Pod Molanovo hruško, pri 
takratnem gostilničarju Aloj

zu Molanu v Globokem. Četo 
so ustanovili mladi fantje in 
možje iz nekdanje občine 
Globoko iz dveh razlogov; 
prvi je bil obramba pred

Zbrani gasilci PGD Globoko in sosednjih društev

požari, drugi pa oblika kul
turnega delovanja. Na usta
novnem občnem zboru v 
mesecu juliju 1927 so izvolili 
prve organe društva oziroma 
čete, kije na začetku štela 35 
članov. Sedaj je 76 članov, to 
pa je le 6 odstotkov Globo- 
čanov, kar ni velika številka 
in se ne morejo pohvaliti, da 
so vaščani zainteresirani za 
gasilstvo.

Svečana seja seje odvijala 
v Prosvetnem domu, vodila 
pa sta jo predsednik društva 
Ciril Flis in podpredsednica 
Marta Živič. Zahvala gre 
predvsem hrabrim ustanov
nim članom, ki so prevzeli 
odgovorno breme za požarno 
varnost občanov, je bilo slišati 
v govorih, seveda pa tudi 
vsem zagnanim članom, ki so

vsa ta leta z ustvarjalnim de
lom skrbeli za organizacijsko 
stabilnost. Zahvale za prispe
vek k razvoju gasilstva sta 
podelila poveljnik Stane Slak 
in predsednik Flis.

V skladu z dolgoročnim 
planom nabave gasilske teh
nike in opreme, ki gaje spre
jelo predsedstvo Gasilske 
zveze Brežice, so bili upravi
čeni do nabave gasilskega vo
zila, ki omogoča prevoz nujne 
opreme na kraj nesreče, pre
voz 7 gasilcev in 500 litrov 
vode. Društvo je zadovoljno 
in veselo, da so s pomočjo so
investitorja - Gasilske zveze 
Brežice - uspeli prav v letu 
2007, ko praznujejo svojih 80 
let.

Sladjana Markovič

Slovesno ob krajevnem prazniku
Krško, Senuše, Velika 

Dolina - V počastitev kra
jevnega praznika Krško je 
bila v mestnem parku pro
slava, na kateri so bila podel
jena krajevna priznanja. Pri
znanje z denarno nagrado je 
prejela ženska ekipa Radio
kluba Krško, ustanovitelj ra
diokluba Boško Karabaš pa 
priznanje s plaketo. Dobila jo

boto tudi na Senušah in sicer 
v spomin na srečno vrnitev iz 
izgnanstva med 2. svetovno 
vojno. Osrednjo slovesnost so 
s kulturnim programom pope
strili mladi Senušani, Mlade 
Stražanke in Fantje z Bre
zovske Gore. Prisotne so na
govorili predsednica KS Se
nuše Bernardka Zorko, 
predstavnica Dmštva izgnan-

J

9SSajfcfcftosk-

Dolini. Na sve
čani seji Sveta 
KS, ki sojo vo
dili predsednik 
sveta Marjan 
Zibert ter svet
nika Ivan Zev
nik in Ivan 
Sval, so najbolj 
zaslužnim za ra
zvoj kraja pode
lili priznanja.
Prejeli so jih 
Terme Čatež, 
hotel Grad 
Mokrice za dol
goletno sodelo
vanje s krajem,
Antonija Biščanič, ki je 
vložila veliko truda v KS Ve
lika Dolina, ter Miha Škrlec 
za dolgoletno delo in prispe
vke v krajevni skupnosti. Se

Janko Božič s priznanjem ljubiteljemfotografije

javne razsvetljave, izgradnje 
pločnikov, in kanalizacije. Ob 
prazniku so jim prišli čestitat 
podžupanja občine Brežice
Patricija Cular, Jože Avšič iz

Predsednica KS Senuše Bernardka Zorko z županom Bogovičem

je tudi predsednica KS Jožica 
Mikulanc za tri desetletja dela 
v institucionalnem varstvu in 
obrtnik Janez Pislak. Druš
tvo ljubiteljev fotografije 
Krško, Društvo vinogradni
kov Sremič ter Alenka Čer
nelič Krošelj pa so prejeli pri
znanja KS. Ob tej priložnosti 
so se člani Društva ljubiteljev 
fotografije, ki praznuje 10- 
letnico delovanja, predstavili 
z razstavo fotografij različnih 
avtoijev na temo “Pogled sko
zi okno”.

Praznično pa je bilo v so-

cev Rozika Primc in župan 
občine Krško Franc Bogovič. 
Udeleženci so si ogledali tudi 
razstavo fotografij iz časov 
pred, med in po 2. svetovni 
vojni. Ob krajevnem prazni
ku so se veselili tudi dveh 
novih mostov, dva pa še ča
kata na obnovo v naslednjih 
letih, pohvalili so se s spletno 
stranjo, sicer pa je razvoj kraja 
usmerjen v trajnostni turizem, 
del te ponudbe so uspešno 
predstavili tudi na stojnici.

Minulo soboto so krajevni 
praznik obeležili še na Veliki

Ivan Zevnik, Ivan Šval in Marjan Zibert

posebej so ponosni, da so po brežiškega KOP-a, predstavnik
70 letih dobili tudi krajevno 
razglednico, sedaj pa upajo na 
boljše čase še glede urejanja

hotela gradu Mokrice in rav
natelj OS Velika Dolina Flori
jan Bergant. B.D7 J.KVS.M.
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Od kandidatov pričakujemo predvsem:

Končano ustrezno izobrazbo V. stopnje;
Ustrezna znanja s področja oblikovanja in načrtovanja prostorov; 
Zmožnost učinkovite in optimalne predstavitve produktov: 
Profesionalen pristop do strank ter usmerjenost k uspehom in rezuh 
Pripravljenost na dodatno izobraževanje;
Kreativnost, komunikativnost in prilagodljivost.

Lojzka in njenih 100 let
Brežice - V Domu upokojencev v Brežicah so spet praznovali, tokrat 100. rojstni dan njihove varovanke 
Lojzke Zadnikar. Na slovesnosti so se zbrali njeni najbližji domači, predstavniki številnih društev, ki so ji prišli 
čestitat ob tako častitljivem jubileju, pa tudi brežiški župan Ivan Molan ji je voščil in obdaril.

Lojzka Zadnikar in hčerka Slavka Tomažin

“Življenje je kot knjiga z 
mnogimi poglavji,” je začela 
svojo pripoved o Lojzkini 
življenjski poti, kot jo je 
zapisala njena hčerka Slavka 
Tomažin, pravnukinja Simo
na. “Tvoje seje začelo točno 
pred 100 leti. Knjiga z vso 
vsebino tvojega življenja bi 
bila za to priliko predebela, 
zato bom povzela le mejna 
poglavja. Rodila si se prav na 
današnji dan, 11. junija 1907, 
v lepi vasici Boštetje na Do
lenjskem, v bližini Velikih 
Lašč, kot najmlajša od šestih 
otrok. Odraščala si obkrožena 
z glasbo, saj je tvoj oče izde
loval znamenite “frajtonerice” 
in jih že takrat pošiljal po 
svetu. In kjer je glasba, je tudi 
pesem in dobri ljudje ter hiša 
polna prijateljev.”

Tako je bilo tudi v Lojzki
ni družini, preživela je lepa

mladostna leta. Ko je odras
la, se je poročila in z možem 
Janezom sta si ustvarila dru
žino na Notranjskem v okoli
ci Cerknice. Dobila sta hčerko

Slavko in sina Ivana. Živ
ljenje ni bilo lahko, a skrbna 
in delovna kot sta bila, sta 
znala poskrbeti, da je bilo 
družini lepo. Prišla je vojna 
in z njo vsa strahota, ki jo voj
ne prinašajo. V viharjih roške 
ofenzive je izgubila moža, 
starega komaj 33 let. Tako je 
ostala sama z otrokoma, po 
vojni je poskrbela, da sta se 
oba izšolala in prišla do po
klicev. Toda čas teče in tudi 
otroci gredo po svoje. Ostala 
je sama, a ne za dolgo; leta 
1961 je prišla živet k hčerkini 
družini v Brežice, kjer je 
poskrbela za gospodinjstvo in 
vnuka. Lojzka seje rada tudi 
poveselila. Hodila je na izlete 
z družino in s prijateljicami.

100 let je dolga doba. Ma
lokdo jih dočaka, še tako utr

jeno telo izgubi svojo vital
nost in potrebuje pomoč. 
Lojzka sije svoj “tretji” dom 
našla v Domu upokojencev 
Brežice, kjer se dobro počuti, 
saj zelo lepo skrbijo zanjo, 
kolikor je potrebno. Ob nje
nem jubileju so ji pripravili 
čisto poseben dan, poleg 
mnogih čestitk in daril 
domačih, župana in pred
stavnikov različnih društev, ji 
je zapel pevski zbor Doma 
upokojencev, nastopili so 
malčki dobovskega vrtca, re
citatorji in mladi harmonikar.

Jelica Koršič

Slak
razstavlja
okostja

Kostanjevica na Krki - V
nekdanji cerkvi cistercijanskega 
samostana je na ogled razstava 
Jožeta Slaka, ki jo je naslovil 
Okostja. Zanj je kustosinja 
galerije Božidar Jakac Barbara 
Rupel zapisala, da pri tem av
torju ni zaznala prav posebne
ga strahospoštovanja, ki ga 
praviloma opaža pri drugih li
kovnih umetnikih, ko razmiš
ljajo, da bi pripravili avtorsko 
razstavo v mogočnem in z 
zgodovino prežetem sakralnem 
proštom. Pri Slaku je bilo to 
po njenem celo nasprotno, saj 
je zaslutila, da vidi prav v tej 
neobičajnosti razstavnega pro
stora nove možnosti in pogle
de za svoj razstavni projekt.

Sicer pa je Barbara Rupel 
o njegovem delu med drugim 
še zapisala: “Ko je Jože Slak 
sredi 70 let vstopil na sloven
sko likovno sceno, so bili nje
govi začetni koraki povsem v 
okrilju sodobnih modernistič
nih izhodišč. V zgodnjih 80 
letih opažamo prve velike pre
mike v njegovem slikarstvu. V 
njegovih delih iz bližnje pre
teklosti pa je moč zaslediti 
popolno odsotnost nekdanje 
gostobesednosti. A ta svet seje 
s svojim lanskoletnim slovitim 
projektom “Slike za slepe” spet 
napolnil z značilno slakovsko 
soznančno sporočilnostjo. Mo
tiv perforirane slike v lesu je 
ponovil še na tkanini, ki jo 
aplicira na steno in ga nato iz
dolbe še na steni galerije. Mor
da je avtoiju prav ta izkušnja 
vlila tisto mero samozavesti, ki 
mu je ob misli na kostanjeviški 
projekt odgnala na začetku 
omenjeno strahospoštovanje 
pred prostorom eminentne 
sakralne arhitekture.”

Jože Slak - Doka je na 
odprtju svoje razstave celo na
stopil kot glasbenik skupine 
SAETA kot tolkalec in s tem 
dal svojim likovnim delom 
novo dimenzijo. M.M.

Mama je praznovala 100. rojstni dan.
Javno se zahvaljujem Domu upokojencev Brežice za 

čudovito pripravljeno praznovanje. Zahvaljujem se vodji 
doma gospe Zdenki Kramar in vsemu osebju, ki je sode
lovalo pri izvedbi. Hvala za vse čestitke in darila; gospodu 
županu Ivanu Molanu za lepe besede, Društvu upokojencev 
za čestitke in plaketo, vojaškim invalidom, Zvezi borcev, 
Rdečemu križu, njeni dolgoletni osebni zdravnici doktori
ci Branki Kitemaš, sorodnikom, prijateljem in znancem, 
ki so se spomnili njenega jubileja.

Mamin je ob tem dejala: “Nisem si mislila, da bom 
dočakala 100 let, še manj pa, da jih bom praznovala na 
tako svečan način.”

V njenem in svojem imenu še enkrat hvala vsem in vsake
mu posebej.

Hčerka Slavka Tomažin

Uživate v skladnosti in lepoti? 
leni nad estetiko in urejenostjo?

Vabimo Vas, da se nam pridružite pri 
izgradnji nove in edinstvene storitvene 
znamke!

Smo podjetje, ki že 10, leto uspešno deluje rta 
področju trženja priznanih blagovnih znamk 
stanovanjske opreme! Uveljavili smo se v tu 
želimo naše znanje in izkušnje predstaviti tu

Za izvedbo našega najnovejšega projekta k sodelovBnji

OBLIKOVALCE PROSTOROV - IIMTERIERISTE

Odgovorni boste žs samostojno vodenje projektov o| 
bivalnih in poslovnih prostorov nšših strank v Sloveniji

nam pošljite izključna na e-naslav: inf o@interijer.si,
najkasneje do 30.0B.a007!

Vse prijavljene kandidate bomo povabili na 
informativen razgovor!

WKmm
Interijer Brežice d.o.o., C. b. Milavcev 61, 8250 Brežice

Sava6’te, 21.6.200

poročili so se ...

Brežice
16. junija sta v poročni dvorani brežiškega gradu zakon

sko zvezo sklenila Darko Grbavac iz Zenice, BiH, in Re
nata Dražetič iz Brežic.

Krško
9. junija so si v poročni dvorani v Krškem izrekli “DA” 

Goran Ivic in Anzhela Halan, oba iz Krškega^ Marko 
Škofca z Malega Vrha pri Globokem in Sandra Staher iz 
Krškega, Bojan Arh iz Dalca pri Krškem in Adrijana 
Groznik iz Trebnjega ter Miroslav Bajc z Ardra pri Raki 
in Jožica Kerin iz Šentjerneja.

16. junija pa sta se v krški poročni dvorani poročila Pe
ter Mrkša in Alenka Kilar, oba iz Krškega.

Sevnica
9. junija sta v Sevnici zakonsko zvezo sklenila Bojan 

Bartolj z Vrha in Marija Sabljak iz Šentruperta.

V skladu z Zakonom o varstvu osebnih podatkov objavl
jamo le imena mladoporočencev, ki so z javno objavo 
soglašali.

Dragi sodelavki

Janji Rostohar
ob rojstvu sina Timoteja 

iskreno čestitamo!
Sodelavci Radia Brežice, Radia Sevnica 

■ in SavaGlasa

Junij je za Janjo Rostohar, našo radijsko kolegico, res čisto 
poseben mesec. 5. junija pred devetimi leti je prvič sedlo 
pred mikrofon Radia Brežice, takrat še kot Janja Tanjšek. 
Kmalu za tem je postala gospa Rostohar in 17. junija pred 
petimi leti je Janjo in Robija razveselila prvorojenka Zala. 
Prejšnji torek, 12. junija, pa se je mladi družini pridružil še 
Timotej. Lepotec, ki je ob porodu tehtal 3700 g in meril kar 
56 cm, se ob našem obisku ni dal motiti. Sladko je spal in V 
katerikoli “pozi” smo ga želeli pred fotografski objektiv, ni | 
nič protestiral.

rojstva v porodnišnici brežice

Rojstva od 6. do 19. junija
Deklice so rodile: Andreja Bogolin iz Ženj, Nataša Sot- 

ler iz Brežic, Rozana Zalokar z Dobrove, Jasna Avguštin iz 
Malega Podloga, Elka Zevnik s Čateža ob Savi, Anica Martič 
iz Prušnje vasi in Andreja Kr^ iz Gornjega Brezovega.

Dečke so rodile: Katarina Koren z Orešja na Bizeljskem, 
Tatjana Kerin iz Leskovca pri Krškem, Simona Bratuša s 
Kozjega, Sonja Bene iz Krškega, Janja Rostohar iz Brežic, 
Anja Preskar iz Krškega, Zdenka Medic iz Jelš in Violeta Du- 
lar iz Brežic.
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Štiridesetletnica vodnika
Pepperja

V začetku letošnjega junija je minilo 40 let, odkar je 
angleška pop skupina The Beatles izdala svoj neprekosljivi 
album “Sgt. Pepper’s Lonely Hearts Club Band”. Nosilna 
pesem se začne z znamenitim uvodom “Bilo je pred dvaj
setimi leti.O jubileju “gospoda Pepperja ” so pisali 
ugledni svetovni mediji, med njimi The Wall Street Journal 
in The International Herald Tribune. Tisti njihovi (hm, nje
govi) oboževalci, ki smo tedaj imeli komaj 10 let, jih ima
mo sedaj več kot petdeset. Kako čas beži!

Za Beatle 
sem prvič slišal 
v sredini 60 let.
Takrat smo do
ma kupili prvi 
radio in slišali 
tudi Rumeno 
podmornico, 
enega izmed nji
hovih mnogih 
hitov. O simpa
tični liverpool
ski četverici pa 
sem veliko bral 
tudi v reviji 
Stop. Beatli so 
korenito spre
menili popularno glasbo, njeno ustvarjanje, pojmovanje in 
doživljanje (seveda so prinesli tudi modo dolgih las še za 
fante). Peli so o vsakdanjih rečeh na nevsakdanji način, a 
tako preprosto, prijazno in blizu, da ti je enostavno bilo 
všeč. Številne njihove pesmi - npr. Hey Jude, Michelle, 
Yesterday, Obladi - oblada, Love me do, Let it be, Get 
back... so osvojile srca mnogih generacij hkrati (še vedno 
nanese, da jih skupaj poslušamo mama, sin in jaz). Med 
vsemi pa izstopa omenjeni album, v katerem so premaknili 
meje pop glasbe nepredstavljivo daleč. Pesmi so polne 
prispodob in besednih zvez, ki so po eni strani komaj ra
zumljive brez poznavanja lokalnih posebnosti (kdo neki je 
Mr. Kite in od kod se je sploh vzela Lucy?) in po drugi 
strani ponujajo nešteto možnosti, kako jih razumeti. Vse pa 
prinašajo osnovno sporočilo prijaznosti, ljubeznivosti in 
ljubezni, čeprav dostikrat razposajeno in včasih tudi 
razbijaško. To so zgodbe, sestavljene iz na videz nelogično 
povezanih delcev iz vsakdanjega življenja, fantazij in želja, 
razočaranj in navdihov. Vse to je med nami, to pozna vsak
do od nas. Ko sem takrat poslušal te pesmi, sem jih sicer 
vse razumel, a skoraj nič mi ni bilo jasno, vendar pa sem 
bil nad vsem navdušen in sem, seveda, še danes.

Beatli so bili tako popularni, da sva se s sošolcem Iva
nom, ko sva hodila vsak dan peš v artiško šolo in sva deba
tirala o rumeni podmornici, odločila, da bova ustanovila 
ansambel, ki se bo imenoval The Beatles 2. Drugo ime, 
razumljivo, sploh ni prišlo v poštev. Vendar pa sem jih kljub 
temu začel zares in temeljito spoznavati pozneje, ko so se že 
razšli. Z leto dni starejšim bratrancem Miranom sva se, ko 
sem zaključeval osnovno šolo, on pa prvi letnik poklicne 
šole v Celju, odpeljala z vlakom v eno tamkajšnjih proda
jaln kupit obe rdeči in obe modri veliki plošči; opazil jih je 
in mi povedal zanje (za nakup, ki tedaj ni bil poceni, sem 
staršem povedal par tednov pozneje...). Sledilo je več dni 
neprestanega poslušanja in uživanja, od katerega me je kar 
bolela glava. Nekaj let pozneje sem v 3. letniku gimnazije 
pri praktičnem pouku angleščine predstavil Beatle in govo
ril o njihovih pesmih, prinesel sem plošče in prof. Tasič jih 
je presnel na kasete in debatirali smo v nedogled. Takrat so 
Beatli, ne da bi to vedeli, osvojili in preplavili tudi brežiško 
gimnazijo, saj sojih začeli poslušati še v drugih razredih. 
Najnovejša knjiga o Beatlih, ki jo imam na kupu zraven 
postelje, govori o njih s filozofskega stališča, kupil pa sem 
jo za lanskega Miklavža na vvashingtonskem letališču. 
Zahtevni eseji so me dokončno utrdili v prepričanju, da so 
bili štirje kuštravci med prvimi znanilci postmodernizma.

Naj za konec povzamem glavno sporočilo Rumene pod
mornice: v mojem rojstnem kraju je živel mož, ki je prepo
toval svet in nam je veliko pripovedoval o tem. In če dodam: 
tisti, ki potujemo za njim, pravimo o tem onim, ki bodo 
potovali za nami, vsak pa širi obzorje in dodaja nove izkušnje. 
Tako se svet vrti naprej.

Beatlov ni več, naj živijo Beatli.
Milan Jazbec •

Društvo Trg pred premiero 
Miklove Zale

Sevnica - Društvo Trg iz Sevnice deluje slabih pet let. 
Ima več sekcij, a najbolj znana je igralska sekcija. V 
parku sevniškega gradu bodo 29. junija zvečer z bo
gato sceno in kostumografijo zaigrali Miklovo Zalo 
po povesti Jakoba Šketa.

Foto humor 
Edija Šelhausa

Povest se dogaja na Ko
roškem v času Otomanskega 
carstva, ko so Turki na osva
jalnih pohodih ugrabljali mla
de fante in dekleta. Lepo Zalo 
so na njen poročni dan ugra
bili Turki, za kar nosi krivdo 
dekle, ki je bilo zagledano v 
Zalinega izvoljenca Mirka. Ko 
se je osvobodila tekmice, je 
vztrajno zapeljevala žalostne-

le na odprtem “odru” graj
skega parka ali podobnem 
amfiteatru na prostem.

Člani društva Trg bodo 
zadnji junijski vikend živeli z 
gradom in za grad. 29. junija 
bo premiera in naslednji dan 
ponovitev Miklove Zale, 1. 
julija popoldne pa viteške 
igre. V viteških igrah prika
žejo utrinke iz obdobja živ-

Brežice - Atrij poslovne
ga centra Gasa se vse bolj 
uveljavlja kot novo brežiško 
kulturno prizorišče. Tokrat je 
v njem fotografska razstava 
“Foto humor Edija Šelhausa”, 
ki bo na ogled vse do konca

razstavi mogoče videti tista 
Selhausova dela, ki so nasta
jala med leti 1958 in 1972, ko 
je naš nedvomno najpomemb
nejši vojni in povojni fotore
porter služboval pri sloven
skih dnevnikih in revijah.

Foto: Jure Pestotnik

Še južna 
brežiška vrata

Brežice - Brežiško pod
zemlje zadnje časa odkriva 
vedno nova presenečenja in 
arheologi imajo obilico dela. 
Zdaj jih čaka izkop južnih 
mestnih vrat, na ostanke kate
rih so v neposredni bhžini gra
du precej globoko naleteli ob 
prenovi glavne brežiške ubce. 
Po prepričanju Danila Breš
čaka in Uroša Bavca z novo
meške enote Zavoda za varst
vo kulturne dediščine je pri 
strokovnem posegu mogoče 
pričakovati še ostanke mest
nega obzidja, morebiti tudi 
obrambni stolp in še kakšne 
ostaline iz druge svetovne 
vojne. Vsa dosedanja odkritja 
arheologov pa seveda potij uje
jo, kako vojaško in strateško 
pomembne so bile Brežice v 
preteklosti. Bile so pravza
prav pravo vojaško mesto, 
varovano ob turških vpadih in 
kmečkih uporih.

Samo spomnimo - na po
membna zgodovinska odkrit
ja so arheologi naleteli na 
mestu, kjer stoji sedaj nova 
brežiške pošta, v neposredni 
bližini nekdanjega Narodne
ga doma so odkrili severna 
mestna vrata, obzidje in ob
rambni stolp, nato še nekaj 
mestnih vodnjakov in pred 
dnevi tudi južna mestna vra
ta. Zdaj bo seveda vse te doka
ze bogate kulturne dediščine 
potrebno smotrno vključiti v 
turistično ponudbo Brežic in 
brežiške občine. V.P.

Grajski gospodični izrekata dobrodošlico.

ga mladeniča in čez sedem let ljenja srednjeveškega lastnika 
j o j e bil ta pripravlj en popel- sevniškega gradu barona Mos- 
jati pred oltar. Takrat pa se cona.
Zala vrne iz ujetništva... 6. julija bodo na gradu po-

Režiser Sinjo Jezernik je novili predstavo Pod svobod- 
v predstavi angažiral preko 90 nim soncem, s katero gostuje- 

. igralcev. pevcev,, plesalcev z jo po domovini in tujini, še 
)bogato kostumografijo in to poletje pa bi jih želeli 
kulisami, ki jih je zasnoval videti v Celovcu in v Novem 
slikar Bojan Sumrak. Gre za Sadu. 
dve in pol uri trajajoč spek
takel, ki ga je moč postaviti Branka Demovšek

Vlado Podgoršek, Edi Šelhaus in Jožica Šparovec

julija. Zanimivo postavitev Fotografije so opremljene s 
sta pripravila Muzej novejše humornimi podpisi, saj jih je 
zgodovine Slovenij e iz Lj ub- v glavnem prispeval naš znani 
ljane avtorica izbora je slikar in karikaturist ter nek- 
Jožica Šparovec - in gospo- danji smučarski skakalec Bine 
darska družba Skala Brežice. Rogelj. N.R 
Ob odprtju je obiskovalce po 
razstavi povedel Šelhaus sam, 
navdušen nad prostorom, v 
katerem je lahko prikazal del 
svojega obširnega opusa.

O znanem partizanskem 
fotoreporterju in povojnem 
zapisovalcu dogajanj z raz
ličnih področij življenja pri 
nas je spregovoril njegov sta
novski prijatelj Vlado Pod
goršek. Posebej je poudaril, 
da je Ediju Selhausu uspelo 
v svoj objektiv ujeti minljive 
trenutke preteklega časa, ki 
ostaja del našega kolektivne
ga spomina. Sicer pa je na

Pooblaščeni prodajalec In serviser vozil Škoda In Citroen

tNm&m montaža plinskih napeljav 
polnjenje klima naprav 

ročno pranje in čiščenje vozil 
premontaža gum 

avtovleka
m tehnični pregledi 

zavarovanja vozil

DELOVNI ČAS
Pon -Pe tod 8. do 16., So: od 8. do 12. 
DELOVNI ČAS ZA TEHNIČNE PREGLEDE 
Pon -Pe t od 7. do 18., So: od 8. do 12.

www.avtoline-kr$ko.$i
Avtollne Krško O.o.o., Bohoričevo 10, 8270 Krško
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Tanoreksija - obsedenost 
z zagorelo poltjo

Kljub temu, da se vsako leto pred poletno sezono število sporočil o nevarnosti sončenja povečuje, se mnogi še 
vedno nastavljajo soncu in se veselijo zagorele polti. Današnja družba zagorelo polt razglaša za lepotni ideal, 
vendar pa se na srečo čedalje več ljudi zaveda nevarnosti sončnih žarkov in sončenja. Sončni žarki ne 
povzročajo samo opeklin, ampak so krivi tudi za gube in pegice, vsako izpostavljanje soncu pa ogroža tudi 
vaše zdravje. Z vsakim sončenjem namreč povečujemo možnost za nastanek kožnega raka.

Se pred nekaj desetletji so soncem ima na embalaži za- Torej, mazanje enkrat dopol- nastanek kožnega raka imajo 
bile družbene in modne za- pisan zaščitni faktor (ZF) oz. dne in enkrat popldne ne bo tisti ljudje, ki imajo na telesu
konitosti čisto drugačne. Bela 
polt je bila simbol višjih druž
benih slojev, saj jim ni bilo po
trebno delati na prostem. 
Rjava, zagorela polt pa je bila 
nezaželjena, saj je pomenila 
pripadnost nižjim slojem, ki so 
si rjavo barvo pridobili med 
delom na polju. Modne smer
nice so se zasukale na začetku 
prejšnjega stoletja, ko so 
svetovno znano modno obliko
valko Coco Chanel med kri
žarjenjem sončni žarki za tiste 
čase preveč opekli in njena ble
da polt je postala rjava. Po tem 
dogodku so se spremenili po
gledi na barvo polti. Dame si 
svojih obrazov niso več zakri
vale z velikimi klobuki in ob
sedenost z ogorelo poltjo se 
je začela. Sončenje je dolga 
leta veljalo za zdravo, človeka 
z rjavo poltjo pa so vsi imeli 
za čilega in zdravega.

Ljudje pa radi pretiravamo. 
Tako kot so ženske v rimske
mu imperiju za belo polt upo
rabljale barvila, ki so vsebo
vala svinec in zaradi tega umi
rale, tako se danes nastavlja
mo soncu, s tem pa resno ogro
žamo svoje zdravje, saj nas 
poleg opeklin lahko prizadane 
tudi resna kožna bolezen, kot 
je kožni rak. Na srečo bleda 
polt prihaja zopet v modo, 
predvsem zaradi številnih opo
zoril zdravstvene stroke in ve
likega števila kožnih obolenj 
kot posledice pretiranega iz
postavljanja soncu. Ker pa 
spremembe potrebujejo čas, 
bo preteklo kar nekaj časa, pre
den bomo svojo kožo spet 
skrivali pred soncem.

Sonce je nevarno
Zaradi tanjšanja ozonske 

plasti do nas pridejo večje ko
ličine ultravijoličnih (UV) žar
kov in imajo tudi večji vpliv 
na našo kožo. Ker je bila pred 
nekaj leti ozonska plast de
belejša, so bile opekline in 
druge poškodbe redkejše kot 
danes. Pred 30 leti je bil kožni 
rak bolezen starejših, danes pa 
obolevajo ljudje že v 20 in 30 
letih. Poznamo tri vrste ultra
vijoličnih žarkov, ki jih ime
nujemo UVA, UVB in UVC 
žarki. UVC žarki do nas ne 
prodrejo in zato nimajo nika
kršnega vpliva. UVB žarki 
povzročajo opekline in rdeči
co. Njihove posledice na koži 
so torej vidne takoj, ko smo 
Nezaščiteni izpostavljeni son
cu. UVA žarki pa so najbolj 
zahrbtni, saj njihovih posledic 
ne opazimo takoj, ampak šele 
čez leta v obliki gub, pigment
nih madežev in uvele kože. Če 
v starosti ne želite izgledati 
zgubani kot staro jabolko, se 
pred sončnimi žarki zaščitite že 
danes. UVA žarki so tudi 
glavni krivec za nastanek kož
nega raka.

Kako vemo, katera 
krema je prava

V saka krema za zaščito pred

SPF, ki je naveden s številko. 
Zaščitni faktor vas torej varuje 
le pred vplivi UVB žarkov. Ce 
se želite izogniti nevarnostim 
UVA žarkom, pa mora krema 
vsebovati vsaj eno od nasled
njih sestavin: avobenzone (im
enovan tudi Parsol 1789 ali 
butyl methoxydibenzoylmet- 
hane), titanium dioxide, zine 
oxide, mexoryl SX (terephta- 
lilydene dicamphor sulfonic 
acid), tinosorb S (bis-ethylhex- 
yloxyphenol methoxyphenyl 
triazine) in tinosorb M (meth- 
ylene bis-benzotriazolyl tet- 
ramethylbutylphenol) - zadnja 
dva boste redkeje zasledili, saj 
ju uporabljajo le evropski pro
izvajalci. SPF vam torej pove 
le to, da vas bo krema zaščitila 
pred UVB žarki', torej pred 
opeklinami. Če želite izvede
ti, ali krema vsebuje zaščito 
pred UVA žarki, pa morate 
pregedati sestavine, ki so na 
embalaži navedene pod “In- 
gredients”. Mogoče se vam bo 
zdelo branje sestavin na em
balaži zamudno, vendar so rav
no temu navede sestavine tudi 
namenjene. Kreme za sončenje 
namreč velikokrat vsebujejo le 
zaščito pred UVB žarki - ope
čeni nismo, kljub temu pa so 
UVA žarki povzročili poškod
be na naši koži, sčasoma vidne 
kot gubice. Škodljivi učniki 
žarkov se “seštevajo”, naša 
koža namreč ne pozabi ničesar.

Čez dan uporabljajte kre
mo, ki ima zaščitni faktor 
SPF vsaj 15, na počitnicah 
ob morju pa 30.

Pravilna uporaba
Seveda vam krema z zane

sljivo UVA in UVB zaščito ne 
bo kaj dosti koristila, če je ne 
boste pravilno uporabljali. V 
prvi vrsti to pomeni, da se 
morate namazati s kremo vsaj 
20 minut preden se pokažete 
sončnim žarkom, saj večina 
filtrov začne nuditi zaščito šele, 
ko se dobro vpijejo v kožo. 
Prav tako se s kremo namažite 
vsaki dve uri, po vsakem ko
panju ali po vsaki aktivnosti, 
med katero se potite, tudi če 
na kremi piše, da je vodood- 
poma. Če se le da, ne hodite 
na plažo med 11. in 17. uro, 
ko so sončni žarki najbolj 
močni. Dnevi so dovolj dolgi, 
da se lahko kopate zjutraj in 
zvečer. Posebno zaščito na
menite otrokom. Nikakor jih 
ne izpostavljajte soncu brez 
zaščitnega faktorja. Na sonce 
jih ne spustite brez čepice, ki 
naj ima čim večje krajce. Ker 
se otroci radi igrajo dlje časa 
v vodi, je najbolje, da se ko
pajo kar v majčki. Seveda jih 
tudi pod oblačili vedno na
mažite, saj tanke poletne tka
nine prav tako prepuščajo 
sončne žarke. Prav tako so 
žarki močnejši v bližini vode, 
saj nas lahko opečejo tudi 
žarki, ki se odbijajo od vode.

dovolj. Da pa boste resnično 
zaščiteni, je napomebneje, da 
na kožo nanesete ustrezno 
količino kreme in sicer 2mg/ 
cm2. Za celo telo boste torej 
porabili 30 ml ob vsakem na
nosu. Zato je nedopustno, da 
nosite z morja nazaj domov 
neporabljene kreme. Le ob za
dostnem nanosu kreme bo 
zaščita kože tolikšna, kot piše 
na embalaži.

Solarij ni alternativa
Mnogi se pred poletjem od

pravijo v solarij, da bodo do
bili “zdravo” podlago za na 
morje. Še enkrat - zdrave po
rjavelosti ni! Edina prava pri
prava na močno sonce je na
kup kreme proti sončenju s čim 
višjim zaščitnim faktorjem in 
seveda z zaščito pred UVA 
žarki. Poleg tega strokovnjaki 
ocenjujejo, da UV svetilke v 
solarijih oddajajo 10-krat več 
UVA žarkov kot sonce, torej 
je sevanje močno koncentrira
no. Z 20 minutami v solariju 
naredite koži enako količino 
škode kot s 3 urami sončenja.

Če se še vedno ne morete 
sprijazniti s svetlo poltjo, si 
omislite samopoijavitveno kre
mo. Barva iz stekleničke je 
namreč neškodljiva, izdelki na 
tržišču pa čedalje bolj dodela
ni. Kupite si kremo, ki vam 
poijavitev zagotavlja postopo
ma, tako se boste izognili 
neenakomerni barvi. Zeleno 
rjavo barvo pa boste dosegli v 
tednu dni, če se boste namaza
li 1-krat na dan. Vendar po
zor, tudi porjavelost iz stekle
ničke ni nikakršna zaščita ah 
podlaga pred soncem.

Najboljši izdelki po izbo
ru uporabnikov

Člani portala Planet Le
pote v rubriki Kozmeto- 
meter ocenjujejo posamezne 
kozmetične izdelke. Naj- 
boljšji trije izdelki v katego
riji izdelkov za sončenje so:

L Mleko za sončenje 
Sonnen Milch Sundance 
(DM)

2. Sprej za sončenje Gar- 
nier Ambre Solaire

3. Mleko za sončenje 
UOreal Solar Expertise

Vsi trije izdelki vsebujejo 
sestavine, ki vas ščitijo pred 
UVA in UVB žarki, (vir: 
www.planet-lepote.com)

Kožni rak
Melanom je najbolj nevar

na oblika kožnega raka. Pojav
ljanje kožnega raka je v naši 
državi na drugem mestu med 
rakavimi obolenji (pri ženskah 
za rakom dojke, pri moških za 
pljučnim rakom), v zadnjih 
letih pa se število primerov še 
povečuje. V ZDA za posledi
cami melanoma umre vsako 
uro ena oseba, v Evropi pa 
vsako leto odkrijejo 60 tisoč 
novih bolnikov. Šlaba tretjina 
jih umre. Povečano možnost za

nad 50 znamenj in lis. V ri
zično skupino spadajo tudi tisti, 
ki svoje delo opravljajo zunaj, 
torej kmetje in mornarji. V 
večji nevarnosti so tudi svet
lopolti ljudje in tisti, ki se na
menoma prekomerno izpostav- 
ljajo sončnim žarkom. Tvega
nje za obolenje je povečano pri 
ljudeh, ki so v otroštvu utrpeti 
večkratne sončne opekline. 
Zato otrok nikoli ne izpostav
ljate sončnim žarkom brez us
trezne zaščite. In še dobra novi
ca? Kožni rak je ozdravljiv, a 
le, če ga opazimo pravočasno.

Kdaj je čas za alarm?
Prvi znaki kožnega raka so 

nenavadni pojavi (znamenja, 
bulice) na koži. Normalna zna
menja so lepo pigmentirana, 
ovalne ati okrogle oblike in 
enakomerne rjave barve. Čas 
za preplah je, če je znamenje 
privzdignjeno, površina pa je 
neravna, če je premer znamen
ja večji od 5 mm, če je zna
menje nenavadne oblike, če je 
znamenje nenavadne rdečkaste 
barve ati če je sestavljeno iz 
več različnih barv. Zato se red
no pregledujte in opazujte 
spremembe na svoji koži. Če 
opazite karkoli sumljivega, 
takoj obiščite zdravnika, ki vas 
bo napotil na pregled k stro
kovnjaku.

Zmote o porjaveli 
koži

Veliko ljudi je prepričanih, 
daje postopna poijavelost bolj 
zdrava. A v resnici ni nobene 
razlike. Škoda na koži bo ena
ka, če se sončite postopoma ati 
pa naenkrat. Vsako nezaščiteno 
izpostavljanje UV sevanju, 
vsaka porjavelost kože pome
ni notranjo poškodbo kože, ki 
pa se, kot že rečeno, ne opazi 
takoj. Vsak dan je dovolj samo 
minuta, da se pri 30. ati 40. 
letu začnejo kazati izrazite 
gube na obrazu ati pigmentne 
tise. In nikar ne mislite, da je 
to posledica staranja. Kar 80 
do 90 odstotkov vsega staran
ja naše kože je posledica zu
nanjih vplivov in od tega daleč 
vodi UV sevanje! Ob oblač
nem vremenu skozi oblake 
prodre 70 odstotkov UV žar
kov. Tako da tudi ob oblačnem 
vremenu potrebujete zaščito, 
da žarki ne poškodujejo vaše 
kože.

Večina ljudi še vedno upo
rablja zaščito pred soncem le 
na morju. Vendar pa žarki ne 
škodujejo naši koži vsakič, ko 
smo na soncu. Nekaj minut na 
dan, skoraj vsak dan v letu... 
se zavedate, koliko škode se 
tako nabere v nekaj letih? 
Gube, pege, uvela koža niso 
normalna in logična posledica 
zrelih let. Nastale so, ker niste 
biti seznanjeni z nevarnostjo 
UV sevanja, ali pa ste opozo
rila ignorirati.

Vir: www.planet-lepote.com

Andreja Jernejčič

Najboljši pri svojih županih
Posavje - V poročni dvorani sevniškega gradu je župan Kris

tijan Janc sprejel 27 najboljših učencev osnovnih šol ter glas
bene šole. Poudaril je, da so otroci up in potencial občine in 
predstavil prizadevanja občine, da bi imeli učenci in učitelji 
čim boljše pogoje za delo. Za svojo prizadevnost in uspešnost v 
šolskih klopeh so obetavni mladi šolarji prejeti pohvale in 
knjižne nagrade.

Odličnjaki iz sevniške občine

V imenu aktiva ravnateljev pa je Rado Kostrevc poudaril, da 
prihodnost pripada tistim, ki verjamejo v lepoto svojih sanj. To 
pa lahko dosežejo le z znanjem, trdim delom in kančkom sreče.

Tudi župan občine Krško Franc Bogovič je ob zaključku šol
skega leta sprejel učence in dijake, ki so vsa leta šolanja izdelati z 
odličnim uspehom. Sprejema se je udeležilo 63 odličnjakov iz 
sedmih osnovnih šol v občini Krško in Srednješolskega centra I 
Krško - Sevnica. Za dosedanji uspeh jim je čestital in jim po- 1 
klonil celovit vodnik za odkrivanje naravnih in kulturnih lepot 
naše dežele - “Slovenija turistični vodnik”. Čestital jim je za \ 
prehojeno pot in jim zaželel uspešno nadaljnje izobraževanje ter 
da bi sledili takšnim ciljem, s katerimi bodo zmogli uspešno skrbeti 
za svojo usodo, pa tudi za razvoj in sooblikovanje okolja, kjer 
živijo. Kot je dejal Občina Krško veliko pozornosti posveča raz
voju človeških virov, v katerih obstaja osnovni potencial za gos
podarski in siceršnji razvoj regije Posavje. Obstoječi Fakulteti za 
logistiko tako pridružujejo Fakulteto za energetiko, ki bo že v 
naslednjem akademskem letu vpisala prvo generacijo študentov. ' 
Na področju osnovnega šolstva si občina Krško najbolj prizade
va za razrešitev prostorske stiske v OŠ Leskovec pri Krškem, OŠ 
Raka in OŠ Jurija Dalmatina.

Odličnjaki iz krške občine

V torek pa je odličnjake iz brežiških osnovnih šol in Glasbene 
šole Brežice ter tiste, ki so v iztekajočem se šolskem letu dosegli 
pomembnejše uvrstitve na državnih šolskih tekmovanjih, sprejel 
tudi brežiški župan Ivan Molan.

m posojila
oneta

Včasih človek dobi občutek, da se vse na svetu vrti okoli denarja. Še posebej to obču
timo tedaj, ko ga kronično potrebujemo. Niške plače, stroški za vsakdanje življenje, 
nepredvidljivi dogodki, seveda povezani s stroški, nas vsakodnevno spravljajo v slabo 
voljo. Dobimo občutek, da se vse začne in konča pri denarju. Tudi prijateljstvo, v stilu 
izreka: »Če želiš izgubiti prijatelja, mu posodi denar«. In vendar se nam vsem dogaja, 
da moramo na hitro nekaj plačati, a denarja ni. Izposoja pri sorodnikih, prijateljih 
nam ne gre od rok. Kako hitro, diskretno priti do želene vsote, ki nam bo razrešila 
težko breme?
Moneta je posojilnica, ki občanom nudi kratkoročna posojila z minimalno boniteto in 
formalnostmi. Pri nas lahko hitro, učinkovito in diskretno rešite svoje finančne težave. 
Pri tem so vam v pomoč za to usposobljene uslužbenke, ki vam pomagajo pri razrešitvi 
vaših finančnih želja. V Moneti se držimo osnovnega principa, da vaše finančne želje 
rešujemo hitro. Praktično v 15 minutah.
PRAVI NASLOV- POSOJILA MONETA
Po principu izreka: »Kdor hitro da, ta dvakrat »da«. Posojilo v Moneti lahko dobi vsak, 
ki je v rednem delovnem razmerju ali upokojenec. Vse kar potrebujete, je osebni doku
ment, zadnja plačilna lista ali odrezek pokojnine, ter izpisek iz banke. Posojilo lahko 
dobite tudi, če imate že kakšne druge kredite, na primer pri banki.
V Moneti posojamo manjše zneske do višine - od 660 evrov do 900 evrov , doba vra
čanja posojila pa je 12 mesecev. Želeno gotovino dobite takoj, tedaj se dogovorite tudi 
za vračanje le-te. Vračate ga mesečno, lahko tudi pred dogovorjenim rokom. V tem 
primeru se vam proporcionalno tudi zmanjšajo stroški. Moneta ima dve poslovalnici: 
eno v Novem mestu na Vrhovčevi 18, eno pa v Ljubljani na Tržaški 2. Če pa ste iz bolj 
oddaljenih krajev v Sloveniji, vas lahko obišče naš agent na vašem domu. In še nekaj!
V Moneti vas nihče ne sprašuje, zakaj potrebujete denar, diskretnost je zagotovljena.

Za več Informacij nas lahko pokličete po telefonu ali obiščete v eni od naših 
poslovalnic.
Novo mesto, 07/33217 51, Vrhovčeva ulica 18 
Ljubljana, 01/426 90 87, Tržaška 2 .
Celje 041/530 346, Maribor 041/713 019 
Koper 041/530 346
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Filmski tabor
Med 3. in 8. avgustom bo 

na Trški Gori potekal 2. mla
dinski filmski tabor, ki je na
menjen predvsem mladim 
med 14. in 18. letom. Ude
leženci bodo spoznali vse faze 
nastajanja kratkih filmov 
(pripravo, scenarij, režijo, 
uporaba video kamere, lučni 
studio, snemanje zvoka, raču
nalniško video montažo), v 
manjših skupinah pa bodo 
posneli tudi kratke filme. V 
sodelovanju z mednarodno 
mrežo TheOneMinutes Jr. bo 
potekala tudi delavnica enom
inutnega filma. Mentorji na 
delavnicah bodo režiser Boris 
Petkovič, direktor fotografije 
Jure Čemeč in pedagoginja 
Dženi Rostohar.

Na tabor seje potrebno pri
javiti z izpolnjeno prijavnico 
skupaj s kratkim motivacijskim 
pismom (z navedbo dosedan
jih izkušenj o filmom ali vi
deom ter opisom, zakaj se 
želite udeležiti filmskega tabo
ra) in sicer najkasneje do 30. 
junija na naslov DZMP, Cesta 
4. julija 58, 8270 Krško.

Dan delavnic v muzeju
V Posavskem muzeju 

Brežice so pripravili delavni
co, ki je bila na prvi pogled 
le likovna. Pa je bila veliko 
več! Udeleženi učenci iz os
novnih šol Blanca in Brežice 
so si namreč ogledali razsta
vo starih razglednic “Pozdrav 
iz..V njej so na ogled raz
glednice, ki prikazujejo gos
podarske dejavnosti in so na
stale do sredine 20. stoletja.

Pod mentorstvom Andjelke

Saje Fortuna so udeleženci 
izdelali vsak po dve “kopiji” 
razglednic izmed tistih, ki jim 
jih je pred tem predstavila 
soavtorica razstave Vlasta 
Dejak. Pri tem so se naučili 
uporabiti lepljenje kolaža in 
odtiskovanje barve s pomočjo 
šablone. Učenci so na koncu 
delavnice opremili vsak po 
eno svojo razglednico z naslo
vom prejemnika in pošiljatelja 
in z znamko. Poslali so jih

Učenci OŠ Blanca pri delu - uo navodilih mentorice, risarke 
Andjelke Saje Fortuna iz ZVKD Novo mesto. Foto: J.L.

sebi domov ali ko
mu izmed svojih 
bližnjih sorodnikov. 
Tako so, morda edi- 
nikrat v življenju, 
imeli možnost po
slati klasično, staro
modno poštno po
šiljko in jo tudi pre
jeti. Saj se danes lju
dje med seboj pogo
varjajo le še po tele
fonu ali drug druge
mu pišejo po e- 
pošti. Mladi pa so 
vse to pisanje “za
činili” še s posebnim 
lastnim jezikom, ki 
ga ustvarjajo pri 
medsebojnem dopi
sovanju preko SMS 
sporočil.

Zato je na koncu 
učne ure vsak izmed 
njih napisal še po 
eno svoje “razgled- 
nično” in SMS spo
ročilo na učni list, 
kije ostal pri muzej
skem pedagogu. Za 
zgodovino! I.K.

Valetnike obsijalo 
sonce

Brežice - Parada valetnikov je tradicionalni junijski do
godek v centru mesta Brežice in letos je končno paradni dan 
minil brez dežnikov in dežja. Ker so na glavni brežiški ulici 
še nedavno potekala obnovitvena dela, je župan Ivan Molan 
v svojem pozdravnem nagovoru izrazil zadovoljstvo, da so 
Cesto prvih borcev neuradno in simbolično odprli prav mladi

s plesom in petjem. V programu so nastopili učenci OŠ Artiče 
in OŠ Brežice ter plesni skupini MC Brežice in Antares. M.D.F.
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za mlade...

Obisk pisateljice Nejke Omahen
Vsi tisti, ki smo pridno brali 

za bralno značko, smo bili v 
petek, 1. junija, povabljeni na 
obisk pisateljice Nejke Oma
hen. Zbrali smo se v kulturni 
dvorani v Gasilskem domu 
Sevnica. Za začetek smo si 
ogledali odlomek pisateljičine
ga dela z naslovom Dež, ki so 
jo predstavili učenci naše šole. 
Zatem so nam učenci zaigrali 
na inštrumente, zapeli in poka
zali, kaj zmorejo zaplesati. 
Potem pa so zaigrali še odlom
ek z naslovom “Življenje kot 
v filmu”. Tudi ta predstava je 
navdušila.

In končno smo dočakali pi
sateljico. Z veseljem je prišla 
na oder. S seboj je prinesla tudi 
svoje knjige. Povedala je nekaj 
o sebi. Prvo majhno in seveda 
ne izdano knjigo je napisala v 
1. razredu. Naslov ji je bilo 
Mesojeda roža, ki se mi je naj
bolj vtisnila v spomin, saj jo je

Nejka Omahen

na odru tudi prebrala. Imela je 
še knjige, ki jih je napisala, ven
dar jih ni izdala, ker želi, da bi 
za vedno ostale samo pri njej. 
Po knjigi “Življenje kot v fil
mu” pa je nastal tudi film. Pi
sateljica je zelo mlada in pri
jazna, seveda pa skriva tudi 
skrivnosti in ne želi izdati naslo
va in vsebine zgodbe, ki jo že

piše. Kasnejejeodgovaijalatudi 
na vprašanja, ki smo jih postav
ljali učenci.

Potem je podelila nagrade, 
ki so sijih prislužili zlati bralci, 
ki jih je bilo kar 21 in vsi so se 
ponosno zbrali na odru. Sledil 
je še kratek govor mentorice 
bralne značke in skupno foto
grafiranje. Na koncuje učenec 
9. razreda zaigral na harmoni
ko in vsi so odšli iz dvorane. S 
prij ateljicami pa nismo bile kar 
tako in smo pogumno poprosile 
pisateljico za avtogram. Z ve
seljem nam je ustregla.

Od vseh pisateljev, ki so do 
sedaj gostovali v Sevnici ob 
podelitvi bralne značke, se mi 
bo ta pisateljica zagotovo naj
bolj vtisnila v spomin. Poleg 
tega meje prepričala, da se bom 
že te počitnice lotila branja 
njenih knjig.

Petra Tihole D. 7c,
OŠ Sava Kladnika Sevnica

POBflR
Dragi otroci, med tistimi, ki ste poslali pobarvanko, je bila izžrebana 

Simona Mišič, Partizanska ul. 3, 1410 Zagorje ob Savi. Za nagrado 
prejme darilni bon v vrednosti 20 evrov, ki ga poklanja Kopitarna Sevnica.
Iskreno čestitamo! Tudi to pobarvanko pobarvajte po svoji najbolj bujni domišljiji, mamico 
ali očka pa prosite, dajo pošljeta na naslov: Radio Brežice, (za SavaGlas) Trg izgnancev 12, 
8250 Brežice najkasneje do petka, 29.6.2007. Pa ne pozabite pripisati svojega imena, priimka 
in naslova. Spet bomo eno pobarvanko izžrebali in nagradili z lepo nagrado.
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Iz časa naših 
prababic...

Sad sodelovanja otrok in staršev sku
pin Želvic in Bonbončkov pod vodstvom 
strokovnih delavk Jožice Pangerčič, 
Slavice Budič, Milene Skočaj in Slav
ice Jurečič je bila razstava starih pred
metov in otroških izdelkov pod naslo
vom “Iz časa naših prababic in prad
edkov”.

Razstava je bila zaključek celoletne
ga projekta, kije potekal v obeh skupi
nah otrok. Otroci so si pod . vodstvom 
strokovnih delavk ogledali etnološko 
zbirko v Muzeju Brežice, zbirko starih 
predmetov pri gospe Mariji Sušnik na 
Bizeljskem, veliko so se pogovarjali o 
predmetih in življenju včasih ter tako 
na osnovi lastnih raziskav prišli do 
različnih spoznanj. Hkrati pa so skupaj 
s svojimi starši zbirali stare predmete 
in jih prinašali v vrtec, kj ~ ^ jih skup
no ogledovali, se o njih pogovarjali in 
se naučili marsikaj novega. Nekaj pred
metov so tudi sami oblikovali iz mo- 
delime mase, plastelina in gline; svoja 
doživetja pa so izražali tudi preko 
različnih likovnih izdelkov, ki so pope
strili samo razstavo. Razstava je bila na 
ogled ob zaključni prireditvi Vrtca 
Mavrica Brežice.

Jožica Pangerčič in Milena Skočaj

Derma Art
iPL LASERSKI KABINET

Lasersko odstranjevanje poraščenosti, kapilar, 
pigmentacij, aken, celulita in fotopomlajevanje.

Tel.: 07/49 66 044, GSM: 031 681 401

Cor6o tretma
Nov, edinstven način za odstranjevanje 

in preprečevanje celulita.

Zaradi svojega pozitivnega učinka na ožilje je 
Carbo tretma edini anticelulitni tretma 

primeren za vse, ki imajo poleg 
celulita izražene razširjene kapilare in vene.

Obrtna ulica 24, 8250 Brežice

TOM pri ZPM5

BEEZPtA&N KUC »VSAK PAN OP 12* 0020*
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MftPOVEDI
Kultura
22. junij

Brežice - zaključni koncert pevskih zborov KUD Brežice 
in Tamburaškega orkestra KUD Oton Župančič Artiče, ob 
20. uri, Viteška dvorana brežiškega gradu

24. junij
Sevnica - osrednja proslava ob dnevu državnosti, 

slavnostni govorec bo Kristijan Janc, koncert Godbe Sevnica, 
ob 18. uri, atrij sevniškega gradu

26. junij
Kostanjevica na Krki - koncert zborov Carmina Slo

venka in Piedmont Choirs, ob 20. uri, nekdanja samostan
ska cerkev galerije Božidar Jakac

28. junij
Brestanica - “Špičasta sprava”, dvorišče gradu Rajhen- 

burg

30. junij
Brežice - otroška likovna kolonija, barve, čopiče in 

svinčnike naj imajo otroci seboj, od 10. do 14. ure, mestni 
atrij

Dobova - koncert Mešanega pevskega zbora KD Franc 
Bogovič z gosti - vokalno skupino Mesečina z Bučke, 
spremna beseda - Literarna sekcija Beseda, ob 20. uri, kul
turni dom

1. julij
Brežice - odprtje razstave otroške likovne kolonije, ob

17. uri, mestni atrij
Podbočje - plesna predstava Uorange, ob 20. uri, kul

turni dom

Prireditve
22. junij

Sevnica - praznovanje dneva državnosti, nastop Eebeke 
Dremelj in skupine Nude, ob 20. uri, center mesta

Studenec - “Večerni pogovori na deželi z znanimi Slo
venci”, gosta Taja Zuccato in Zmago Jelinčič Plemeniti, ob 
20. uri, dvorana Gasilskega doma

23. junij
Podbočje - svečana seja ob krajevnem prazniku, 

družabno srečanje krajanov - Podboška noč, ob 18. uri 
kulturni dom in igrišče

Sevnica - praznovanje dneva državnosti - nastopajo 
Gutti, Tinkara Kovač, Šank rock, ob 20. uri, center mesta 

Veliki Trn - praznik cvička, okrogla miza “Trženje in 
turizem ob vinskih cestah”, vinogradniški večer, ansambel 
“Ta pravi Lumpi”, ob 17. uri, kulturni dom

Brezovska Gora - “Kresni večer po starih šegah”, od
18. ure dalje, na jasi pred Ajdovsko jamo

24. junij
Kostanjevica na Krki - prireditev v počastitev dneva 

državnosti in 100-letnice šole v Črneči vasi, slavnostni go
vorec bo Jože Škufca, v programu bodo nastopili učenci 
OŠ Jožeta Gorjupa in Pihalni orkester Kostanjevica, ob 17. 
uri, osnovna šola

Sevnica - praznovanje dneva državnosti - nastopajo 
Vesele Štajerke, ob 15. uri, Karma in Boris Novkovič, ob 
20. uri, center mesta

Jesenice na Dolenjskem - vaške igre, od 14. ure dalje, 
športne površine gostilne Strniša

Kino servis Brežice
Petek, 22.6., sobota, 23.6., nedelja, 24.6., in ponedel

jek, 25.6., ob 19. uri Pirati s Karibov: Na robu sveta, pu
stolovski film; četrtek, 28.6., petek, 29.6., sobota, 30.6., in 
nedelja 1.7., ob 19. uri Moja slavna indijska nevesta, ko
medija, in ob 21. uri Favnov labirint, triler.

Kulturni dom Krško
Sobota, 23.6., ob 19. uri Spider-Man 3, akcijski znan- 

stveno-fantastični film; nedelja, 24.6., ob 18. uri Spider-Man 
3; petek, 29.6., ob 19. uri Pirati s Karibov: Na robu sveta, 
avanturistična komedija; sobota, 30.6., ob 18. uri Artur in 
Minimojčki, animirano-igrana družinska komedija, in ob 20. 
uri Pirati s Karibov: Na robu sveta; ponedeljek, 2.7., ob
18. uri Pirati s Karibov: Na robu sveta.

Kulturna dvorana Sevnica
Petek, 22.6., ob 19. uri Divjaka, akcijska komedija; so

bota, 23.6., ob 20. uri, Številka 23, triler; petek, 29.6., ob
19. uri Življenje v rožnatem, biografska drama - Edith Piaf; 
sobota, 30.6., ob 20. uri Morilca osamljenih src, triler.

1 »REKLA KAZALA«

KRIŽftMkfi

Takole sta se na srečanju izgnancev na rajhenburškem gradu 
župana Bistrice ob Sotli Jožefa Pregrada tiščala brežiški župan 
Ivan Molan in krški Stane Pajk, poslanec ter občinski svetnik 
in predsednik komisije za določitev pokrajinskega sedeža. 
“Ljubezen “je razumljiva. Pregradu je vseeno, kje bo posav
sko središče, Pajku in Molanu pa ne. Morda je bila to prilož
nost, da sta posavska moža bistriškemu šepnila na uho, kakšen 
dober argument za lažjo odločitev.

Predsednik vlade Janša govori o Sloveniji kot svetilniku 21. 
stoletja. A s takim telekomunikacijskim omrežjem, kot ga vidimo 
na sliki, bo to težko postala. Zadnji sneg, ki nas je presenetil v 
marcu (pri nas po pravilu preseneti tako prvi kot tudi zadnji 
sneg), je dodobra zrahljal že tako razmajano telefonsko 
omrežje. Na Ledini nad Sevnico, denimo, se je podrlo kar nekaj 
telefonskih drogov, ponekod pa so drogovi obstali, potrgale 
pa so se žice. Telekom je nato nekatere drogove zamenjal, 
kljub številnim klicem Oblakovih z Ledine pa njihovega telefon
skega priključka od marca do danes še ni saniral. No, ne bo 
čisto držalo. Prišel je Telekomov delavec in takole “strokovno ” 
rešil telefonijo Oblakovih. Sedaj raziskujemo, če je Telekom 
omenjeni izum morda že patentiral na patentnem uradu.

Pred Bušečo vasjo in sredi vasi sta zadnja leta promet ovirala kar 
dva plazova. Prvi od njiju je vsaj delno saniran, drugega sredi 
vasi pa so se delavci Cestnega podjetja lotili te dni. Vse od pred
lanskega junija, ko so obilne padavine sprožile plazino in zasule 
polovico cestišča, je bil promet oviran, zdaj pa je na vrsti temeljit 
poseg. Morda se bo o njegovi zahtevnosti zdaj prepričal krajan, 
kije menda verjel, da so predraga. Prav zaradi pritožbe naj bi 
bilo treba tako dolgo čakati na začetek del.

Znani gobar Jože Radej z 
Zigrskega Vrha je že nas
topil v naši rubriki, ko nam 
je hotel podtakniti jurčka, 
ki pa je bil lesen. Da se ga 
resnično drži gobarska sre
ča, je dokazal v teh dneh, 
ko je nabral zajčke ali 
hrastovo obloženko, ki je 
tehtala kar 5,5 kg. Radej, 
ki mu tudi bolezen ne pre
preči, da ne bi kolovratil 
po gozdu, pravi, da omen
jena goba raste v času, ko 
zori ječmen. Del gob je raz
delil sponzorjem, ki so mu 
lani pomagali pri orga
nizaciji koncerta gasilskih 
godb, del pa jih je prinesel nam. Sicer pa nad letošnjo gobar
sko sezono ni pretirano navdušen, je pa zadovoljen nad vino
gradom. “Kadar je slaba gobarska sezona, vinograd dobro 
uspeva in obratno, ” poznavalsko razlaga Radej.
P.S. Gob z imenom “hrastova obtoženka ” v gobarskem lek
sikonu sicer nismo našli, so pa zelo okusne. Tale zapis je dokaz, 
da so v resnici užitne.

Nagrade
Nagrade, ki jih poklanja časo
pis SavaGlas za pravilno reši
tev, prejmejo:

1. nagrada - nahrbtnik 
Eva Avsec,
Valvasorjeva 31, 8250 Brežice

2. nagrada - zgoščenka 
Jožica Pirš,
Črne 49, 8250 Brežice

3. nagrada - kaseta 
Marta Švajger,
Partizanska pot 1, 8270 Krško

Pravilna rešitev prejšnje nagra
dne križanke v vodoravnih vr
sticah se glasi:
KASKO, ARRAS, RIESA, LAJ
NAR, IKA, TI, PLITKOST, KAJ, 
RIVALITETA, ITALA, ERO
TIK, SENIK, KIRETA, TRA
JAN, SATAN, NA, IKT, ARA, 
OTEPALNIK, IF, SKLAD, 
KRONA, TAINE, ATLAS.

Geslo: LAJNAR

Rešitev nagradne križanke (ne 
le gesla) pričakujemo do pet
ka, 29.6.2007, na naslov: Sav
aGlas, Trg izgnancev 12, 8250 
Brežice s pripisom “Nagradna 
križanka”.

Ob pravilno rešeni križanki 
napišite ime, priimek, točen na
slov, lahko pa tudi davčno 
številko!

Fotokopij križanke ne upošte
vamo!
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atletika IT radiogoniometrija JL. karate

Kozmus najboljši
Praga - Brežičan Primož Kozmus je na atletskem mitingu 

v Pragi v metu kladiva zmagal z rezultatom 80,54 in med 
drugimi ugnal tudi svetovnega in evropskega prvaka Ivana 
Tihona iz Belorusije. “Za menoj je zelo nervozna tekma. Začel 
sem namreč zelo slabo, vendar sem se nato vendarle zbral. 
Imel sem le dva dobra meta. Menim, da imam še vedno preveč 
nihanj med meti, vendar je pomembno predvsem to, da 
zmagujem v tako močni konkurenci. V češki prestolnici so 
bili praktično vsi najboljši razen olimpijskega prvaka Kojija 
Murofušija, kije po besedah njegovega trenerja poškodovan,”

je po tekmi povedal Kozmus, 
ki je na Poljskem z 82,30 
metra postavil tudi izid sezone 
na svetu in slovenski rekord, 
slavil pa je že - kot smo 
poročali - tudi na zimskem 
evropskem pokalu v metih na 
Jalti. Njegov trener Vlado 
Kevo pa je nastop našega asa 
takole ocenil: “Primožev zad
nji met tehnično ni bil 
najboljši, pri izmetu je namreč 
kladivo prišlo pred njega. 
Kljub temu sem zadovoljen, 
saj je pokazal tudi veliko mero 
psihične trdnosti.” STA

karate
12 medalj za karateiste Triglava

Leskovec pri Krškem - Odprtega prvenstva Slovenije v 
shotokan karateju seje udeležil tudi Karate klub Triglav. Naj
bolje sta se odrezali Saša Venek in Marija Jeler. Slednja je pri 
mladinkah zmagala tako V katah kot v športnih borbah, Saša pa 
je enak uspeh ponovila pri kadetinjah. Zlato medaljo je osvojil 
Še Jan Piltaver, ki je v finalu kategorije mlajših dečkov do 45 
kg ugnal klubskega kolega Janoša Špana, ki pa je v isti sta
rostni kategoriji osvojil bronasto medaljo v katah. Aleksandra 
Kožarje zmagala v katah pri mlajših deklicah, v borbah pa je 
osvojila 3. mesto. Pri mlajših deklicah je srebrna medalja tako 
v katah kot v borbah pripadla še Anji Grilc. KK Triglav je 
osvojil 6 zlatih, 4 srebrne in 2 bronasti medalji.

\Hrelstvo
Brežiški strelci dvigujejo formo

Brežice - V Rečici pri Laškem je pretekli konec tedna 
potekalo še zadnje pregledno strelsko tekmovanje v pištolskih 
malokalibrskih 25-metrskih disciplinah pred julijskim državnim 
prvenstvom. Tekmovalci Strelskega kluba Brežice so pokazali 
dobro pripravljenost, saj se jim forma nenehno vzpenja. Kar 
trije od petih so na tekmovanju namreč dosegli nove osebne 
rekorde, ki so jim ob resda nekoliko okrnjeni konkurenci zago
tovili mesta prav na vrhu. Zmagali so: mladinka Gabrijela 
Pešec, 505 krogov s športno pištolo, mladinec Tadej Sečen, 
464 krogov s hitrostrelno pištolo ter član Srečko Vidmar, 
517 krogov s standardno pištolo. Matej Krajnčič je z istim 
rezultatom, a slabšo zadnjo serijo zasedel 2. mesto.

Primož Kozmus

Na ribniku lovili lisico Osvojili višje pasove

jjjgt ?*'. 2RAV6N VSEH fOTOCkAfS/Jrj PONUDB 
F VAM ŠE PONUJAfrtfL

N PASPAHTUJE, / m/F. aJteMMMI
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Brestanica - V počastitev praznika občine Krško je v so
boto na ribniku v Brestanici potekalo odprto državno prvenst
vo v amaterski radiogoniometriji, ki jo popularno imenujejo 
“lov na lisico”. Tekmovalci različnih starostnih skupin in obeh 
spolov so odkrivali več skritih oddajnikov (tako imenovanih 
lisic), ki so bili razporejeni v skupni razdalji od 4 do 10 km.

Brežice - Pred dnevi so v Karate klubu Brežice potekala 
redna polaganja za višje pasove. Kandidati so morali pokazati 
znanja iz tehnik karateja, dogovorjenega boja, kat in prostega 
boja. Uspešno opravljenih in podeljenih je bilo 20 rumenih, 6 
oranžnih, 7 zelenih in 8 modrih pasov. Rjavi pas in s tem tudi 
naziv mojstrski kandidat so si zaslužili Dubravko Smirič, 
Mirko Požar, Bruno Božičnik in Bruno Budič. V klubu so 
dobili tudi novega mojstra in sicer je preizkušnjo za črni 
pas uspešno opravil Matic Pirc (na fotografiji) in si tako pri
dobil naziv “mojster karateja l.DAN”.

Najuspešnejše v lovu na lisico

Iz Posavja sta se tekmovanja udeležila Radioklub Krško in 
Amater iz Sevnice. Najboljše uvrstitve po posameznih kate
gorijah so dosegli - med ženskami Maja Marušič 1. mesto in
Petra Levičar 2. mesto, obe__________________________
Radioklub Krško, tretja je bila 
Nina Radi iz Sevnice. Med 
juniorji je zmagal Tomaž 
Kunšek iz Sevnice, Nejc 
Deržič iz Krškega je bil tretji.
Pri veteranih je najboljšo 
uvrstitev med Posavci doseg
el Niki Žveglič iz Sevnice in 
sicer 6. mesto, Janez Kuselj 
pa je bil med veterani drugi.

V ARG sezoni Slovenije 
so se v slovensko reprezen
tanco uvrstili naslednji posav
ski tekmovalci: Maja Ma
rušič (Krško) v kategorija W- 
21, Adrijana Moškon, Petra 
Levičar in Nejc Deržič (vsi 
Krško), Nina Radi in Tomaž 
Kunšek (oba Sevnica) v kate
goriji M-19 in Janez Kuselj 
(Krško) v kategorija M-60.

V naslednjih dneh tekmo
valce čakajo priprave na Čav
nu pri Ajdovščini, nato pa od
potujejo na Poljsko, kjer bo 
od 11. do 16. septembra ev
ropsko ARG prvenstvo za sta
rejše od 15 let.

tuds 1 o
ROZMAN

izdelane na klasični foto papir, ki ima obstojnost 
več generacij. V digitalnem zapisu se ustvarja dvom 
vzdržljivosti medijev, zato klasični fotografski 
postopek in slika na foto papirju daleč prekaša vse 
ostale lastnosti in prednosti v digitalni fotografiji.
OD MALIH FOTOGRAFIJ DO METRSKIH POVEČAV

ftVTonoBiuzE/n______________

Nissan 350Z
Nissan 350Z je športni 

dvosedežni kupe v pravem 
Pomenu besede. Agresiven 
yidez napetih, toda čistih in 
Še vedno elegantnih, vse prej 
kot klasičnih Unij kupeja pou
darja tehnična vsebina na ena
ki ravni. Globok, v začetku 
Pritajen in nič kaj sramežljiv 
zvok šestvaljnika izdaja zmo
gljiv 3,5-litrski motor, ki je 
kil ob zadnji osvežitvi v za
detku lanskega leta skoraj v 
celoti obnovljen. Zdaj zmore 
več in sicer 313 KM, 358 Nm 
Javora pa je zdaj prepričljivo 
Progresivnih v vseh režimih 
delovanja. 90 odstotkov navo-

Motor:
~ bencinski V6 
~ prostornina: 3498 cm3 
' največja moč: 313 KM 
(230 kW)
' navor 358 Nm pri 4800/min 
' šestštopenjski ročni men
jalnik
' pogon zadaj

ra je na voljo že pri 2000 vrt
ljajih.

Čeprav v veliki meri ugla
jen je Nissan 350Z izrazit 
športnik. Veliko bolj kot nje
gov legendami predhodnik 
240Z iz sedemdesetih let, ki 
je obnorel predvsem Ameri
čane in po katerem so se pri 
Nissanu zgledovali z novo ob

liko pokrova motorja. To pa 
je tudi ena redkih vidnih spre
memb.

Zmogljivosti so skoraj dir
kalne in sreča je, da jih učin
kovito, čeprav skoraj neopaz
no, nadzira elektronika. Zad
nji pogon, ki se prenaša prek 
karbonske kardanske gredi na 
iz aluminija kovana 18-palčna

platišča, bi bil sicer s toliko 
moči lahko sila nevaren. Pred
vsem za neuke, radosti željne 
preizkuševalce, ki ne obvlada
jo tehnike zdrsa zanjega dela 
vozila. V dani kombinaciji 
moči, tehnike in vrhunske ele
ktronike pa lahko tudi manj 
izkušeni med pospeševanjem 
uživajo v blagem drsenju 
koles, ki ga pred mejo nevar
nosti ustavi elektronika.

Največja hitrost je sicer 
omejena na 250 km/h, toda od 
nič do 100 km/h potrebuje 
vsega 5,7 sekunde, kar se ob
čuti v trenutku, ko odločneje 
pohodimo pedal phna. Pri tem

Zmogljivosti:
- naj višja hitrost 250 km/h 
(el. omejena)
-pospešek0-100km/h:5,7 s
- poraba po podatkih pro
izvajalca:
11,7/16,8/8,8 l/100km
- testno povprečje:
13,6 1/100 km

pa ostaja poraba pri relativno 
ugodnih 13,6 litra, kar je za 
športnika, kot je Nissan 350Z, 
dokaj ugodno.

Kupejevska notranjost z 
obema sedežema, ki športno 
objameta tako voznika kot so
potnika, visoka sredinska gred 
motorja s kratko ročico 6-sto- 
penjskega ročnega menjalni
ka in nizko vstopanje ter se
denje vtis športnika nesporno 
potrjujejo. Zanimivo, da so
potnikovega predala na ar
maturni plošči ni. Nekaj po
dobnega bomo našli za sopot
nikovim sedežem, kar je zelo 
diskretno. Predalov pa je tudi 
sicer za tak tip vozila kar ve
liko, zaradi česar se tudi ob 
odločni vožnji ni potrebno 
bati, da bi predmeti “leteli” po 
avtomobilu. Tudi pravega 
prtljažnika ni. Vanj sicer zdr
sne velik letalski kovček, toda 
to ni tako enostavno, vsaj na 
prvi pogled. To je mogoče le 
po širini izpod kromirane gre
di, kamor sodita tudi dve vreči

za golf. Nalepka z navodilom, 
kako ju spraviti v prtljažnik, 
je prilepljena na notranjo 
stran pokrova prtljažnika. So
dim torej, daje Nissan ta av
to namenil tudi strastnim ig
ralcem golfa.

Kljub naštetemu pa je naj
pomembnejše vzdušje, ki ga 
pričarajo ne samo zvok mo
torja ampak tudi nižje in trše 
podvozje, ki celo na daljših 
vožnjah ne obremenjuje. In 
nekoliko trd je tudi menjalnik, 
čeprav je športen in natančen, 
a dej stvo je, da zahteva odloč
no upravljanje. Omogoča pa 
izrabo navora in silovit 
pospešek. Kot pravi športnik, 
zato pogosto posreduje prej 
omenjena elektronika, ki nad
zira stabilnost in obnašanje na 
cesti.

Karakter Nissana 350Z je 
zelo blizu Porschejevemu, saj 
mu manjka zelo malo, zato pa 
je cenovno s 45.990 evri za 
približno pol cenejši.

Aleksander Krebelj
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Brežice

grajsko dvorišče gradu Brežice

yy 23.-24. junij
sobota, 23. junij 2007
Komami Kranjčan /i 1:00], predstavitev osnovnih šol [ 18:00], Glasbena šola Kreiiee 

[19:00], Gledališka skupina DKD Svoboda Senovo z Rebeko Dremelj [19:30],

L Jan Plestenjak
& Lara Šiljevinac

nedelja, 24. junij 2007
f cirkus Buffetto [ 17:00], Pihalni orkester ter mažuretna skupina Loče [17:30], 
r Dirnbek in Vox populi [19:00]

Nuša Derenda in
Simfonični orkester Krško

PROGRAM PRIREDITVE

"BREŽICE - MOJE MESTO 2007"
Grajsko dvorišče gradu Brežice

Sobota 23.6.2007
Program Izvajalec Termin

Program za otroke Romana Kranjčan 11.00-12.00

Predstavitev osnovnih šol občine 
Brežice in Gimnazije Brežice

Učenci osnovnih šol in 
dijaki Gimnazije Brežice

18.00-19.15

Uradna otvoritev prireditve Mag. Andrej Vizjak, 
minister za gospodarstvo

Patricia Čular, 
podžupanja občine Brežice

Nastop učencev Glasbene šole Brežice 
Predstavitev Društva kmetic Brežice

19.15

Gledališka predstava - 
komedija "Zveze in 
partnerslva"

Nastop gledališke skupine DKD 
Svoboda Senovo z Rebeko Dremelj

19.30-21.30

Ogled in degustacija v grajski 
kleti

Grajska klet 19.00-21.00

Koncert Jan Plestenjak in Lara Šiljevinac 23.00-01.00

Nedelja 24.6.2007
Program Izvajalec Termin

Cirkuška predstava - 
program za otroke

Mini cirkus Buffetto 17.00-17.30

Nastop pihalnih orkestrov Pihalni orkester Loče 17.30-18.30

Mažuretna skupina Mažuretna skupina Loče 17.30-18.30

Karate klub Brežice 18.30-19.00

Koncert Peter Dirnbek in Vox populi 19.00-20.30

Ogled in degustacija v grajski 
kleti

Grajska klet
18.00-20.00

Zaključek prireditve Ivan Molan, župan občine Brežice 
Spust balonov

20.50-21.00

Koncert Nuša Derenda in Simfonični orkester 
Krško

21.00 -23.00

VABLJENI! VSTOP PROST!

SDS
Delovno obarvan 
junij 2007

Kaj je tisto, po čemer si bomo 
zapomnili prvo polovico junija 
2007?

Ustanova VRTNICA ZA PO
MOČ LJUDEM V STISKI in US
TANOVA IVANA CANKARJA 
ZA ŠTIPENDIRANJE sta skupaj 
z dobrodelno prireditvijo zbrali 
finančna sredstva, namenjena tis
tim dmžinam in posameznikom, 
ki so nujno potrebni pomoči.

Javni razpis za pridobitev šti
pendije in razpis za pridobitev 
denarne pomoči je bil objavljen 
na podlagi 6. in 7.člena Statuta 
ustanove IVANA CANKARJA in 
ustanove VRTNICA.

V času, ko so dnevi brezskrb
nih počitnic na vidiku, smo to
krat na pobudo posameznih 
članov Izvršilnega odbora 00 
SDS Brežice ob skrbnem zbiran
ju informacij, upoštevanju ma
terialnega stanja, nezmožnosti 
staršev, da bi otrokom omogočili 
ustrezno izobraževanje, zlasti ob 
upoštevanju zdravstvenega stan
ja otrok nekaterih družin, poskr
beli za nekaj družin, ki so od
dane vloge opremile z vsemi us
treznimi dokazili (o višini letnih 
prejemkov družine, o brezposel
nosti, o bolezenskem stanju, o 
vpisu v tekoče šolsko leto, s 
spričevalom o uspehu v pretek
lem šolskem letu, o nekazno
vanosti), saj se sicer nepopolne 
vloge ne bi obravnavale.

Tako je bila podeljena šti
pendija dijaku evropskega od
delka gimnazije v Brežicah, pri
dobitve denarne pomoči pa sta 
iz naše občine bili deležni dve 
družini, kjer sta se kot temeljni 
merili upoštevali zlasti zdrav
stveno stanje otrok in material
no stanje družin.

In kaj pripravljamo v naprej:
• Na pobudo članic 00 SDS 

Brežice se je uspešno končal de
lovni sestanek v Termah Čatež, 
kjer smo si z dr. Romano Jordan 
Cizelj, poslanko v Evropskem 
parlamentu, sicer pa predsedni
co Ženskega odbora SDS na rav
ni države, zastavile skupne cilje 
po ustanovitvi Ženskega odbo
ra SDS Brežice.

• Morda tokrat bolj s skopimi 
podatki, naslednjič pa vsekakor 
več informacij o ponovni oži
vitvi podmladka Slovenske de
mokratske stranke v Brežicah, 
kajti mladi, ki v letih iskanja naj
dejo prijatelje v okviru pod
mladka in rastejo z njim, so naša 
prihodnost.

Za svetniško skupino SDS 
Tatjana Močan

LDS
Dogovor o medsebojnem so

delovanju v zvezi s projektom 
posodobitve vojaškega letališča 
Cerklje ob Krki, ki gaje občinski 
svet potrdil na prvi izredni seji, 
je bil predmet precej polemične 
razprave, pa tudi demagogije in 
nerazumevanja.

Poudariti je potrebno, da 
občinski svet ni glasoval ZA ah 
PROTI letališču in njegovi poso
dobitvi, pač pa o sodelovanju 
MORS z občino Brežice in priza
detimi krajevnimi skupnostmi na 
področju razvoja infrastrukture, 
zmanjševanja negativnih vpli
vov na okolje, informiranja jav
nosti, razvoja civilnega dela le
tališča in seveda finančnega 
sodelovanja MORS pri izvedbi 
razvojnih programov. Razumlji
vo je, da so bile. zahteve posa
meznih svetnikov tudi precej 
višje, je pa sprejeti dogovor 
kompromis obeh strani in bo 
dolgoročno prispeval k hitrejše
mu razvoju, predvsem krajevnih 
skupnosti, ki gravitirajo na 
letališče, kot tudi celotne občine.

občinski svet brežice
V svetniški skupini smo pri

pravili tudi nekaj dopolnilnih 
sklepov, ki po našem mnenju do
datno prispevajo k boljšemu ra
zumevanju tega dokumenta, pa 
tudi k njegovi izvedbi. Predla
gali smo, da občinski svet sprej
me sklep, da se letališče Cerklje 
ob Krki ne bo razvijalo v smer 
stalne vojaške baze zavezništva, 
da bo program vlaganj v infra
strukturo sprejemal občinski 
svet po predhodni uskladitvi s 
KS, da bodo v primeru prekomer
nih obremenitev okolja sprejeti 
tudi dodatni ukrepi, ki pred
videvajo preselitev najbolj 
ogroženih objektov, da bodo vse 
spremembe tega dogovora spre
jete v občinskem svetu, da bodo 
javnosti in svetu predstavljene 
vse študije, ki se izdelujejo za 
sprejem prostorskega programa 
in se nanašajo predvsem na 
vplive na okolje in da bo župan 
imenoval posebno strokovno 
skupino za spremljanje izvajanja 
dogovora.

Vsi sklepi so bili soglasno 
sprejeti in pomenijo dodatne 
varovalke za prihodnje delovan
je vojaškega letališča.

Za svetniško skupino LDS 
J. Avšič

SLS za popravo 
krivice vsem 
občankam in 
občanom občine 
Brežice

Kljub temu da NEK zadovol
juje interese celotne Slovenije in 
Hrvaške, ima tudi negativne 
učinke. Poleg dejanskih nega
tivnih učinkov na našo občino 
(kot so delno razvrednotenje 
zemljišč, manjša vrednost nepre
mičnin, omejena raba prostora...), 
smo občani občine Brežice iz
postavljeni tudi povečanemu 
tveganju zaradi nevarnosti jedr
skega dogodka. Jedrska industri
ja je tudi velik posel, v katerem 
si mnogi delijo ogromne dobič
ke, vendar tveganje nosimo pred
vsem tisti, ki živimo v bližini 
NEK. V poslu pa se, poleg dejan
skih negativnih učinkov, plača 
tudi tveganje - to je najmanj, do 
česar smo občani upravičeni. 
Občina Brežice je začela dobi
vati rento šele leta 2004 in sicer 
približno 850.000 evrov letno. 
Od 1982 do 2003 pa nič, kar je 

> zagotovo krivično do naših ob
čank in občanov.

Zato smo na občinskem svetu 
11. junija predlagali, da občina 
zahteva od države Slovenije ter 
od obeh lastnikov NEK (sloven
skega in hrvaškega), da se izpla
ča renta občini Brežice vsaj od 
leta 1991 do 2003, (po 850.000 
evrov za vsako leto), kar skupno 
znaša 11 milijonov evrov. Ta ren
ta naj se izplača v desetih letih in 
sicer po 1,1 milijona evrov lemo. 
Občinski svet je ta sklep sprejel, 
zato upamo, da bo župan z 
občinsko upravo čim prej začel ak
tivnosti za njegovo realizacijo.

Svetniška skupina SLS

SD
Naša stranka ima v svojem

- imenu besedo “demokrati”, zato 
i se svetnice in svetniki ob zah- 
, tevnih točkah dnevnega reda od

ločamo po lastni vesti, ne po 
zapovedi. Tako smo tudi glaso-

- vali ob sprejemanju dogovora 
med občino in MORS o sodelo
vanju pri projektu širitve leta
lišča. Kaže pa še enkrat poudariti, 
da svetniki nismo odločali, ali 
bo letališče ah ne, ali ga bo upo
rabljalo zavezništvo - to so spre
jeli že drugje.

Smo pa svetniki SD na seji 11. 
junija županu in strokovnim 
službam na Občini Brežice posta
vili tudi-nekaj vprašanj in sicer:

Sava Glas, 21.6.200] ®

- KS Artiče že dlje časa opo
zarja na nevarno cesto od Po- 
hance do Dečnega sela, nazadnje 
so s protestom na to opozorili tudi 
učenci OS 25. aprila. Posebej ne
varen je odsek po artiškem klan
cu, kjer bi bilo nujno takoj uredi- j 
ti pločnik in kolesarsko stezo. Kaj 
bo storila občina, da bo ta državna 
cesta prišla v DARS-ov program 
obnove? Krajani zagotavljajo 
stopnjevanje pritiska.

- Občina je solastnica KOP, 
zato sprašujemo, kdaj imajo v 
načrtu urediti tržnico, tako da jo 
bo v zimskem času mogoče zapre
ti. Taka ureditev je nujna pred
vsem zaradi prodajalk. Zanima 
nas tudi, kdaj bo KOP preselil 
svoje skladišče s prostora ob 
Maistrovi ulici.

- Kdo in kdaj bo saniral napa
ko na novo zgrajenem sistemu 
kanalizacije na Jesenicah na Do- 
lenjskem? Ta je namreč pogosto 
v okvari, najbrž gre za poddi- 
menzionirane črpalke, odplake 
se zlivajo po cestah. Želeli bi 
tudi vedeti, na osnovi katerega 
predpisa KOP zaračunava pri
ključek in stroške nadzora v 
višini 70 evrov.

Za svetniško skupino SD 
Milena Jesenko

DeSUS
V mestnemjedru Brežic si želi

mo hitrejši razvoj trgovske dejav
nosti. Zato smo na 6. seji občin
skega sveta postavili nekaj pobud 
in vprašanj glede trgovinske de
javnosti v starem mestnem jedru- 

Obljuba občine je, da bo letos 
izdelana strategija podjetništva in 
bodo predlagani posamezni spe
cifični ukrepi in prioritete. Razvi
jamo turizem. Turizma pa brez gos
tinstva in trgovine ni. Trgovin je v 
samem jedrn mesta premalo.

Zaradi prepočasnih izvedb 
del na rekonstrukciji starega 
mestnega jedra strpnost zapo
slenih in stanujočih popušča. 
Dajemo pobudo, da se mora mes
to hitreje razvijati v podjetništvu, 
še posebno v smeri trgovinske 
dejavnosti, saj bi bil potem pre
tok ljudi v mestu znatno večji.

Opozarjamo na prazne lokale 
v mestu, visoke najemnine loka
lov v zasebni lasti in na objekte 
v družbeni lasti (na primer: ; 
nekdanja SDK, grajske kašče) ter 
predlagamo uporabo omenjenih 
lokalov za trgovinsko dejavnost.

Gotovo bi se pojavil trgovec, • 
ki bi našim turistom in drugim 
kupcem prodajal blago, ki se j 
proizvede v naši občini, posebno 
izdelke iz dopolnilne dejavnosti 
na kmetijah. Tako bi vsaj delno 
pospeševali domačo proizvod
njo in naredili nekaj dobrega za 
trgovino in turizem.

Svetnica v OS iz DeSUS 
Jožica Obradovic

STRANKA EKOLOŠKIH GIBANJ SLOVENIJE
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mnenja, odgovori, popravki ...

Vsi prispevki za rubriko morajo biti opremljeni s polnim imen
om in naslovom odgovorne fizične osebe (tudi v primeru insti
tucij, organizacij, strank, društev,...) in s telefonsko številko, na 
kateri je mogoče preveriti avtentičnost avtorja. Na podlagi Za
kona o medijih si uredništvo pridržuje pravico do objave ali 
neobjave in krajšanja prispevkov v skladu s svojo uredniško poli
tiko in prostorskimi možnostmi.

Kaj nam prinaša in 
odnaša “posodobitev” 
vojaškega letališča v 
Cerkljah ob Krki

Pri delu občinskega sveta pri
haja v ospredje zelo problema
tičen način sprejemanja različ
nih, predvsem okoljsko zelo 
Zahtevnih projektov, ki se nam jih 
v naš prostor in brez preveritve 
soglasja občanov ter pod paro
lo napredka (?!) na nek način 
vsiljuje. Vladajoča stranka nima 
ne volje ne moči upreti se tem 
projektom in se skriva za neko 
vprašljivo “pragmatičnostjo ”. 
Najbolj očitno je takšno razmiš
ljanje prišlo na plan pri zelo 
čustvenem nastopu podžupanje 
na izredni seji občinskega sve
ta. Za besedami “... ne strinjam 
se s prisotnostjo vojaškega leta
lišča, ne strinjam se z bližino 
nuklearne elektrarne, ampak 
dajmo iz vsega tega vsaj kaj 
Iztržit, ker posodobitev letališča 
bo, ne glede kaj mi sprejme
mo. leži past navideznega ob
čutka nemoči, popuščanja, “po
biranja drobtinic” in veliko 
vprašanje legitimnosti skrbi za

dobrobit občanov in občank, za 
kar smo svetniki dobili mandat. 
Na tak način bomo sprejeli v na
še okolje prav vse, kar si bo kdo 
“v Ljubljani" izmislil. Največji 
davek takšni “pragmatičnosti” 
plačuje najprej okolje, nato pa 
tudi občani.

Na vsebino predlaganega do
govora med Občino Brežice in 
MORS imamo naslednje pomis
leke, ki kažejo tudi na to, kam 
tako razumljena pragmatičnost 
pelje.

Imenovanje projekta z bese
do “posodobitev" je zavajanje 
- v resnici gre za intenziviranje 
dogajanja na letališču (več le
tal, več letenja,...) in je poso
dobitev letališča le posledica 
tega namena.

Intenziviranje vojaškega dela 
letališča samo po sebi ne pome
ni kakšnega posebno pomemb
nega razvoja za občino Brežice, 
lahko pa predstavlja veliko 
sociološko, varnostno pa tudi 
gospodarsko breme. O velikem 
okoljskem bremenu ne dvomi 
nihče.

S sprejemom dogovora o 
medsebojnem sodelovanju 
MORS-a in Občine Brežice so

Krizni center za otroke 
in mladostnike Krško

CKŽ105, Krško 
041-886-208, 07/49-05-177
Ko si v stiski, ko nekoga potrebuješ, 

ko imaš težave doma..., 
lahko pokličeš ali prideš na pogovor, 

lahko pa pri nas tudi ostaneš.
Dosegljivi smo 24 ur na dan vse dni v letu!

r
NAROČILNICA

SANAGLAS - časopis za širšo posavsko deželo 
Trg izgnancev 12, 8250 Brežice 

Tel.: 07-49-91-254, 07-49-91-250 
Fax.: 07-49-91-253

Elektronska pošta: komerciala@radio-brezice.si 
Naročam/o časopis SAVA GLAS

Ime in priimek______________________ ___________

\

Podjetje(naziv in naslov^ 

Davčna številka podjetja_

Zavezanec za DDV______

Kraj_________________

Ulica

Datum

Poštna št.

Telefon

Podpis

število izvodov

Naročnina skupaj s PTT stroški znaša 0,88 EUR (210 SIT). 
Naročniško razmeije je sklenjeno za najmanj eno leto. Preklic 

^naročnine je možen samo pred novim obračunskim obdobjem.
y

prehitro na široko odprta vrata 
zavezništvu (člen 2). Bilateralne
ga sporazuma o vzpostavitvi 
NATO baze skorajda več ne po
trebujemo, zaprli pa smo si vra
ta za dodatna pogajanja.

Sofinanciranje MORS-a v 
cestno in komunalno infrastruk
turo pomeni, da si bodo uredili 
ceste in vse ostalo, kar bodo za 
potrebe letališča potrebovali - 
občina bo pa zraven še prispe
vala (Dogovor, člen 4)1? Enaka 
logika velja za sofinanciranje 
protipožarne zaščite (Dogovor, 
člen 5)

Svojevrsten “korenček na pa
lici” je tudi obljubljena soupora
ba rekreacijskih površin znotraj 
“posodobljenega” vojaškega 
letališča... ob dejstvu, da je za 
rekreativne potrebe že obstoječa 
telovadnica pri OS v Cerkljah ob 
Krki večino časa prazna...

MORS bo zagotavljal sprem
ljanje vplivov letališča na okol
je (Dogovor, člen 10). V nepri
stranskost rezultatov nas bodo 
morali prepričati.

MORS bo zagotovil, da bodo 
letala uporabljala takšne proce
dure letenja, ki povzročajo 
najmanjši možen hrup (Dogo
vor, člen 11). Le kaj bi to bilo? 
Mogoče bodo leteli bolj po
časi...

Dosti pove tudi dejstvo, da na 
sejah občinskega sveta nikakor 
nismo mogli dobiti podatka, o 
kakšni intenzivnosti rabe vojaš
kega dela letališča se sploh po
govarjamo. To smo morali izve
deti iz medijev (hvala POP TV za 
trud in prodornost). Trenutno je 
na letališču 16 helikopterjev in 
26 letal. Kot je načrtovano, bo 
na letališču dodatno še 16 NATO 
lovcev, 2 večja in 6 manjših to
vornih letal. 260 dni na leto bo 
letališče v aktivni uporabi, en
krat tedensko tudi ponoči. Toli
ko o zavajanju, da bo letališče 
za potrebe zavezništva le ob
časno v uporabi...

Če bi hoteli dejansko kaj pri
spevati k razvoju najbolj pri
zadetih okoliških naselij, bi z 
MORS, na primer, dogovorili šti
pendiranje mladih iz najbolj 
prizadetih krajevnih skupnosti za 
doseganje čim boljše izobrazbe, 
oprostitev plačila nekaterih da
jatev, obvezali bi MORS, da za
posluje najprej okoliško prebi
valstvo z ustreznim znanjem, 
omejili bi čas letenja letal na 
znosne ure dneva, najbolj priza
detim okoliškim prebivalcem bi 
ponudili možnost preselitve, ipd. 
V Dogovoru manjkajo takšne 
vsebine! Ne verjamemo, da se jih 
ne bi dalo z MORS dogovoriti. 
Zdaj je žal prepozno...

Kaj so torej vrli SDS-ovci do
govorili oz. izposlovali, da se s 
tem tako hvalijo?

Nesporno so se trudili, ven
dar so v “trgovanju” z MORS 
dogovorili dokaj nedorečen ko
mpromis. Zanj bodo nosili tudi 
vso politično odgovornost - še 
posebej zato, ker na izredni seji 
občinskega sveta niso dovolili 
nikakršnega vpliva na vsebino 
Dogovora!

Po vsebini dogovora bodo 
okoliški krajani trpeli vse pove
čane negativne posledice, imeli

mm »
bodo pa nov pločnik in kakšen 
meter nove kanalizacije in pa 
seveda nov večnamenski dom ter 
še kakšno malenkost. Je to res to, 
kar si želijo oz. potrebujejo? Je 
dogovorjeno res dovolj visoka 
odškodnina za kršitev člena 
Ustave RS, ki državljanom žago-' 
tavlja pravico do zdravega živl
jenjskega okolja?

A nas zato, ker “služimo naro
du" na drugačen način kot vla
dajoča stranka, sedaj čaka dis- 
kreditacija in likvidacija, kot jo 
omenja ga. Starina Kosem ?

Za SEG 
mag. Hrvoje T. Oršanič

TV Novo mesto, d.o.o. 
Podbevškova 12 
tel.: 07/39 30 860
trženje: 07/39 30 872 
faks: 07/39 30 870
e-pošta: uredniki@tv-nm.si 
splet: www.tv-nm.si
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- . na Dolenjskem,
v Beli krajini in Posavju

ZAHVALA
Ob boleči izgubi našega dragega

EDIJA VERSTOVŠKA
iz Brežic

se iskreno zahvaljujemo vsem, ki ste nam v teh težkih trenutkih stali ob strani, nam 
izrekli pisna in ustna sožalja ter darovali lepo cvetje in sveče. Posebno zahvalo smo 
dolžni zdravnikom in zdravniškemu osebju Zdravstvenega doma in Bolnišnice Brežice, 
ki so mu ob vsakem trenutku stali ob strani ter mu lajšali težave in bolečine v zadnjih 
dneh njegovega življenja. Hvala g. Lešu in g. župniku za pogrebni obred in storitve, 
gospe Mileni Jesenko, g. Karlu Berkoviču, g. Cirilu Rupertu in g. Branku Cvetkoviču 
za poslovilne besede, pevcem za zapete žalostinke ter glasbeniku s trobento. Se enkrat 
hvala vsem sosedom, sorodnikom, prijateljem in znancem ter vsem tistim, ki ste nam 
kakor koli pomagali in našemu Ediju naklonili lepo misel, nam pa nudili nesebično 
pomoč.

Vsi njegovi

V SPOMIN
Tiho kakor je živela 
in razdajala sebe vso, 
angelov je krila imela 
za vso zemljo to.

14. junija je minilo pet let, odkar nas je mnogo prezgodaj, 
komaj v 10. letu starosti, tragično zapustila draga hči, 

sestrica, nečakinja in vnukinja

ANITA ZEJNOSKA ČERNEC
iz Brežic

Iskrena hvala vsem za vsako prižgano svečko, cvet, posvečen trenutek, lepo misel 
in spomin nanjo.

Žalujoči: mami, ati, bratje in sestre ter ostalo sorodstvo

V SPOMIN
Spomin ... 
edini, ki ostane 
močan nad vsemi, 
edini cvet, ki ne ovene, 
edini val, ki se razlije, 
edina luč, ki ne ugasne.

17. junija je minilo 10 let, odkar nas je za vedno zapustil naš dragi mož,
oče, stari oče in brat

ZDENKO PANGRČIČ
z Obrežja

Hvala vsem, ki se ga spominjate in prižigate sveče na njegovem grobu.

Vsi njegovi

Časopis SavaGlas - časopis za širšo posavsko deželo izdaja Radio Brežice d.o.o., Trg izgnancev 12, 8250 Brežice
Odgovorna urednica: Lidia Zbašnik 

Izhaja vsak drugi četrtek. Cena izvoda je 1 EUR (239,640 SIT).
Naslov uredništva: Trg izgnancev 12, 8250 Brežice - telefon: 07/49-91-250, telefax : 07/49-91-253 - Elektronska pošta: sava.glas@radio-brezice.si 

Komerciala: Simona Gerjevič; telefon: 07/49-91-250 - Elektronska pošta: simona.gerjevic@radio-brezice.si 
Naročniški oddelek - telefon 01/58-80-276, elektronska pošta: narocnina@salomon.si 

Oblikovanje in računalniški prelom: Miloš Radosavljevič, Igor Tršelič - Tisk: SET d.d., Vevška c. 52, Ljubljana 
Nenaročenih rokopisov in fotografij ne vračamo. Število tiskanih izvodov: 5.000 

Na podlagi Zakona o DDV ( Ur.List RS št. 89/98 ) sodi časopis med proizvode, za katere se obračunava DDV po stopnji 8,5%.
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Šestnajsta
SavaGte, 21.6.200’

9{p. srečanju sCovenshjh in hrvadhih predstavnihpv na prireditvi SotCa-SutCa so v BUateradno-indiznduaCnih razgovorih poiz&sUi rediti večino 
medsosedshjh spornih tem; nača ehjpaje s pomočjo vrhunsh? vohunsh? opreme, hi nam jo je prijazno posodiCa SOVA, ujeCa nehflj zanimivosti.

ej, dečfo, Sumu 
jajjeUP

ij bomo dob\ 
nad denar P

/ (Pa ti se oSnadad, 
hpt da ne razumed 

sCovenshp.../jaz nisem iz 
ampah iz S%čB. ,

^...nehflterigosje de 
nestrpni in pogCedujejo po 

hrani, predCagam, 
da gremo jest.

... men je vseeno, aC’ Boste 
jed aljedCi..., vodno je, da 
h. Boste pCačati.

ej, dojdi rnaCo BCide, 
da ti dapnem...

O/Ki ampah zahflj 
Bi to narediC...

...ti se Bači u SutCu, 
jaz zrihtam teCeviziju.

povej.

. .Joras Letos nemre, 
v hfidu ga matra...

.. .povej, samo pazi, 
da te h{Co ne s Odi...mam

SCovenijaaaagreee naprej.../‘Eno BorBeno, ampah 
sprodčeno/

/Priprav 'te se, čez poC 
ure imamo nastop...

9(pj smo se zmen 'Ci, 
hfltero Bomo P

Pozirali so: mirovniki s "Sotle - Sufle"
Misli in z ustnic bral: MCMLXXXIV 
Poze lovil: MM

VREHE
Napoved vremena 
za Slovenijo

21. junij 2007 8

Danes bo sončno in vroče, 
pihal bo jugozahodni veter. 
Zvečer bodo nastale posa
mezne nevihte.

Jutri bo delno jasno s 
sjpremenljivo oblačnostjo. 
Cez dan se bodo pojavljale 
krajevne padavine, deloma 
nevihte.

19/31° C 16/28° C

Rezervirano za slovensko glasbo
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